
� � �

�

����������	
	���
�

�
�
�

����������������

�
�
�
�
�

�������������������
�������������� ��	��
������	���������������	���� � ������ �
������	����������������� ���	���	���	�������������� �������
�������	���� � � �
�����������!��"��������
��#������	��$	 ���	���
�!% � � �
������������������	���� �	"������������	��	���&
�'� (�����	)�* � +�
,	���	���	���	�	�	
	���"��� ��!�- ������.�����������
	/	�	�����0�������1���� � 2�
3��
����	���������!�0�
��� � . �
3�"������	���� 
�0������������	�0������- � 4�
(��� ������� �����,��������	���� � 5�
3�������������� ����������������������� 	������� � 66�
������� 	�	���
���	0 ��������� 	�	
�����!� � 6� �
���� � ���	!����)������������0���1	���	�785��	
	��� 	� �
� �� � 6+�
9�������������������
� � 62�
:��!
������	����������/��������
����0��	������� � 62�
������������������0���
��������	����"��!������
	��� ������
�	$�.;; � 62�
��������� 	��� �#<��������������������	��������0����	$ � 6. �
��	����� �0�	0��1���� �	���	����� ���������)������0��6;;;= � 6>�
������������������ �����6�8.��	
�����8 ������ 0���	����8.��	
������ � 6>�
3����"���
�)���	�����������
	��� �	� �� 	�����)���
	���0���1���� ��!	 � 6>�
#<�9�� ��	��
����	�0����0�	����0������	 � �; �
?� �	��
�)�� ����������� � �; �
@�����	������
	�	�� &� ���� ������	���	
���	"��� � 4�;;; �
�� 	� � �6 �
����	�������������	����	$�����
���8�����0���"��	��� ����� � �� �
���!��@ "�	������A���	�� &����	��� ��!��	0	��
�� @�������������	 &� �2 �
���	!�������	������ �
�� ��������% � �2 �
B�����
 C��������� 	���	���������	!� � �. �
����	���
��	
	��������������!� 	��� �����������	��� �	��� ����� 	������	!�% � �. �
(��"��������
	���D	����	�����	
��������������	����� ��
�!�� � �4 �
<�!� 	��� ��������	��
�����	!��	0������� ��������	� ��� � �4 �
�
�
�

:� 	���E8���
���0� ��;6+8����� 2�������������� <����;F;46����������������������������6>2. �2.47 �

�0 �������

��� � ����	
	�� �
�0
�0	� �����������

������������	
��	������	�G	���$��
�����

H������	��	���� ?D8�D	���	����.28�6;;;;�3�!���8��������� �

�� ���� �



� � �

�
�
�������������������
����������������	��
������	��� ������������	����� �
�
�� ������� 	�
���� ��
������ ��� ����
��� �������� ���� �
 ���� ��� ��������� � ��� �
������ ��� ���� �� ������ ��
�������!� ���� �
���� ��� �"���� 
���������� #�$��� ��� % ��� �� ������� ��� ����� &'� ��������� (��
������)����������
���������������
�����%���������� )��������$������
������&*��
���������������
���
���'*���$� ���+���������
��������
�� ���,�$����!��� ����$�����������'-!���� ������������������
���������	�
������������
����
��$�"���������)���� �.����������''���$�������
����������
�/�������
0��1���1���� �
����/� ��
���
�� *�0!� 
����2�� ��� "�� � ��� �
���� ����� �������� ��%-� ����$��� ��� �
����
���� �������(����
��������
����"����������������� ����$������� �����
�� 
�2���
��
�����1�� ��
��� ����� ���� ��
����� ���� ��/��$� ���� ���� �� ������ 
����
�� ��� ���$�)����!� �� �����"��

�����2��� ���
�/����� ��� �������!� ������ � �$�1�
�� �1�!� ��"� ��� ����1��� 
��� ���
/���� 
�$� �2���
������
����*�$�34��&����50��
�
6
�
�����7�������"�

�
������	����������������� ���	���	���	�������������� �������
�������	�����
�
	������� ��1����$��� ������$�)��� ��
�������
��/��$� ���� �� 8/�� �/�� 
�������$�� ��� ���������
����
��� ���
� 
�����$�� ��� �������� ����/�59�� +���
���
��� '� ��$������ 
�1���
���/� ��� 
�� �� ����� ������ ��
��)�� ��� '�� ����
�$������ ��
������ �� ��������� ����� �� �
��������������������
���� �:������:����
������1��+� ��
;�� �� (������$� ����
���
���� ����� ��� ��������
��
��������-��<�����
�$��������
�����������������
6
����2�� ��� ��� �0=!� ����� ��� ����� �� � ���)����
������1���� �� ������� ���
� 
�����$�!� ��"�� 
�������
�����
��������������������9��.���������������������
"�� ��� 
������1�� ����
���� � >������
����� ��� ���
 ��� �
���"�� ���
�� 
�����$�� �
����4!� ����� ��� �
���$�� ���� � ��

�� ������/��59������������������������������������ ��������������������������������������������������� ����������������������������� �������� �
0$�!� ��
���� ��� ����$�
�!� ����� �)�� ?�
��!� ��� "�� � ���/��59� ���
������� �����)���� ���� ���
�����
�������� ��� ����$����  ������ )��� �� ����� ����"�� ���� ��� �$���� $�� �0=� ����$���� �
�������� ����� ���
���
����������������
���"������1���������������� 
�
�����$���
	�$������������������
�
�����$����
��������
��$� ���������
�������
�����1�@��
5� (���������� ����
� �� ������ �������� ��� ��� ����� ��� �� �� �
/������ �
#�
�����!� �� �� �� ����
��
���������� �� ��������� �$� ����� �� ��/��$� ����5� � ���� ��1��=�� �

�!� 
�#���
� 
�����$��� ���������
���������$�)������������������
����/�59� ���  ������ �� 1���$����� �������� 
�������� 7� �� ������� ��
����� ����3�� A� 	4$��� ����� ��� 
������
(������$� �����
���4� �#� =�#����� ��1/��$� 4�� ����2�
� ���� ������ ����"�� �
���� ��� ��
����������
	�
���������������
�1���
���������������$�������� 
��$�������B�
�����������������
���������������
7���$�������
�
�1���
������������
���������������� �����������������������
�
6
�
����@�7�������"!�����
�=������/
��
�
�
�
�
�����������!��"��������
��#������	��$	 ���	���
�!%� ������ �
�����@I�'�(�����	)�&�
�
C
������� 
����1�5�������$��1�� ������ ��� ��������  
���$�� 
���� ��� ����� ��� �
��������� �$�������
��������$������� �� ��������� B� 
���� �� D
�3�$$���� ��
 � ���������� �� � 
����� ��
����� ������� ��� �������
�����$�������$�3�6�
����"������������������$��"�� � �C
���������
���������������6
�����������������E+� ��
���
��$����F���"������
�������/����������$� �G����$��� ��'9�� ���
�������������������
�������������
��$������ ��� ��� ��$� � ��� 
���������� ��� �������� ���$ �� ��������� 
���� -�� ��$������ 9��9��  ������� (�!�
�$�������������������
�����1�����$�����'9��������� ��
������� ��
�����������������������
���������� �
������� 
������ ��
�� B� 
���� �� D
�3�$$���!� �� �
�� �� ��� ���� ������� A� �$������� �$�� ��� A� � 
�)���

���������/
����������
������

(����1����������
�!����
	�	���

,	����	��



� � �

�$�������/
�������
������� $���@�E������)���F���"� ������������+���
�����$���G��������
�����
�������� ��
��� ��� �������� ��� 
������� ��$� �� ��� �������� ���$��  ��������� 
���� 9��9�� �� �"�� ������� ��$�� �����
������ 9��9�!� ���� ��� +���
��� ��$���� ���������� (�!� �� �
������ �� �� $�����!� #
��1������ �� ��)� �<�
�
� �/��$������/��������/���
������� ����� �
���� �$��������������������/
�������
����������������+� ��)���
������/
�������������
������������E������)���F���" ��������G�����$�1������� $������������� $���������@ �
E��� �/�� ����� �#� �/�� �������G�� �� ��$�1�� ��� #
��1��� ��@� E��� ������� ��� $H�������G�� (�� ���������@�
E���� B�������� ��
� 0���/��G�� (�� ��$��������@� E�$� �� ������ ��$$H��������G�� ������� 
������� ���
�$������������������������ 
�)���������
��������� �/
��������
A�0�����/
����������
�������������E���
������������ ����G���������)��E������)���F���"��������G!������� �����
����$����� 
�)����������������$��
����1�5�������$ ��1����F���"�����������������
�$���������������>�
� ���
�/� ������ ��)��� ����� ������ 
���$�� A� 
����� ��� ����� ���� �� D
�3�$$���� ����
� ������� ��� ��
��� ����

������� ��
���� � �/������ � ��$� �� �� C
��������� (� !� ���� ��� �� ���
���� ��������� ����� ���
���� �"��������/
�������F$����
� �
�$�������$�3�6� 
����"���� �������� �
���������
A�D�������
������������$�������������
�������!�/
� ���������������1������!�������������������/�������
������$��������
�����!�����)������)������
�������  �"��������������$����+���
�����$����F���"����!���) ���
����� �� �"��� ��C
�������� �
$�� ���
�� ������ ��� ��� ��� ���� �� �
������� ���������� ��$����F���"��9��9�� ��$��
�� �"�� ������� �
�������� � 
��������� ��� 
������� ��
 ���� � �/������ � ��$� �� A� ����� ����
� ���
D
�3�$$�����
�
6
�
�����7�������"!�����
�F���
����$����
�
�
������������������	���� �	"������������	��	���&
�'� (�����	)�*�
�
������ ��!� ������� ��� C
������� ���
����� �$���1�� �� 
����� �����!� ��� ������
����� �
�#������� ��
��
������ ��������� �������� �$�)�$�1�!� 
���1���� ��� ����$�9&� �� �$�)���� ����$����� 
������� ��� /
������!� �����
�$������� ������ ��
���� 7� /
������� �������1�� �� ��
� ����� �
$������� ����� ��� ��� ������� ����"���
 ���
�����������
����������������$�)��������$�����/ 
�������
������� ���
��������
� ����
����������� �1��
�
��� ��� ������� ����1����� ��F���"�� ��!� ��2����!� ���� � ���� /
������� ��$������ ���$�� �����$����� ��������� �
(��$���������� ���
�����������������$��������2����� ���������������1����
����/���������������$����
/
�������� 
��������� ��$�� 
������� ����� ��� ��� ����� �� ���� ������ �
����� (����� �� ����� ��� ��$�� �$�������
 ���
���� �� ��� ���� �"�� 
����
���� ��� $�� ��� ������� � 
�)��� ������ �$�� ��� F���"�� ��� �������� /
������/�
 ���
���������$�$���
�����0�������!������������� $�������5�$�������
��$�����������$������
��������
(�� ���
������� 
������ ��)��� ������� �
� �� ����$����� ��� ���� 
��� 
��$��� �� 
���2����� 
����� ��
�����������������9&���$��������������������������
 ��$���
��$��������2�����������
������E���
������G�� �
E������)��G��
C
������� 
������� �$����� '9�� +���
��� ��$���� F���"�� �� ��
������ �/�������� ��$� �� I��(J� ����� ���
�
������� ����$�������������
��������������(������ ���������$�����������
����9��9���������
��������� �
��������E������)���F���"�� ������� ���� ����
��� ��$��� G��7�� ��
����E������)��G�
���$���� ��� ��� ��� �� �"��
�������� ��$�� ����� ������ 9��9�!� ����� ��� +���
��� ��$� ��� ���������� +��� )��� ��!� ��2����!� ������
�����
������!��������������"���������$�����������
 �����!���������������/
�������
�������+���
�����$� ���
A���������� ;�����������������/
�������
����������� �E������)���F���"��������G��� ��$�1������� $������
������� $����E����/��������#��/���������G!�������$ �1�����#
��1������E�������������$H�������G��=��$�! �
�������� ��� ��$�� �� �"�� �������E�� �
������G� ����)��� ��+���
��� ��$���� ��F���"�� ���� ������� �������� ��

����
��
������������������������#�
��$�1����E���
 ������G�����������)�����#�
��$�1����E������)��G��	� ���
���/
�������
����1�5�������$��1�������$������� �$� ���� 
�)��!��������)����������$������������$����� �����$��
��
�����
� �$�����K�
��� $�� 
����� �� �$�������� � 
�)1�� 
�������$��� �$�� � �������!� �$������� ����
�
����� E� 
�)1�G� ����� ��� ��������
��$���$��������
�"�� �����������������
���
���/� 
 ������� ��������������� �����E$�3�6�
����"GK�(��
������� ��� �� �
��)"�� ��
����� ���� ��$������!� �$�� �� ����� ����
���� ��� �$������� �����
�������
6� 
�)�����/
��������
�������!������!��$���������� �����
�����
 ����������$������/
�������F$����
�������
���������C
����������$��
������$��������� 
��������������
������/���������$� ��������������� $��
��������� 
����9��9�� ��
� ��!� ���!� �� ����� �
� �� ��� $��� ��� ��$���$�� ��� ������0������� ��
��� �� �� $�����! �
#
��1������ �� �<� �
� �/� �$������/� �������/� ��
����� � � � ���� � 
����� �����
�� ��� �� �
 ���������
�$������ ��
����� ��������� ����� ��
��� ��� ��!� ������! � ����� ���$��� ��$���$�� ��� 
������������ ��(� ���
�$��������
����9��9�!��$����������
��������������� ����
���������� $����$�������������I��
�)��J�9��9� !�����
���������$��+���
�����$����F���"������(5����
6� $������� ����� ��� ��
��� ���� �$����� '9�� 
������� � �� ����� �
����� �$�������� �������� L�)��@� EM��
M����NG��D� �
���@�E
�� 
��������G���$������@�E�� ����� 
������G��6�$����@�E,������1��� 
�4�O1��G��=� �$�!�
E
�����������G��$��E���
����������������G��+�����/ ��$������/������������������
�����������$��������� �����
���������� 
�)���������
����������/
��������E6��� �������� ������
���$���� ����
�����$�G!� $���� ��
�� ���
��� �$��������� �������� ��� �
���� ���
������ ��������� � �� /
�������� 
�������� 
����� �� ��
������
�/����������$� ����1������������$�������
�D�����/� ���
����D
�3�$$���������E$�3�6�
����"�G���



� � �

��� $�� ������� �$��������� ��� ��� ��
����� 
���� ����� ��� 
������� ��� /
������� ������ ��)� �� ���� �������
����$����������� �������
��B� 
�����D
�3�$$��K�>� �"��������
�������������$�����������0$����)��������
D���������
������$�����
������������
������������ ����
������$�����'9�������)����������������������� ��
��
�����
�������������������������K�	������C
����� �����������������)������)������������������������� ���
�� �"�� �������� ��)� ��� 9��9�!� ���� ��� ��� ��� ������$� � �
�����
����!� �$�� ����� ����������� 
�$�����
(������������������������� ��)���9��9����������$��� ������������
� ���
�������$�������������
�
7���
@�F���
����$���!�����
������$���	
����1�
�
�
�
�
,	���	���	���	�	�	
	���"��� ��!�-������.����������� 
	/	�	�����0�������1�����
�
B�� ����� 
���2����� �� ��� ����$�� ��� �<��C
����!� �$�� ����� ���/� ��� ��� �����$�� ��
� �� ������� �����������
+"�� �
���� ��
����� ��������� ��� ������� 
���2����� ����� ����$�� 
���"�� ����$���� ���$�#�1�
���/�
/
������/������������
6
���� ���1���� ��� �$�������� �$� �� ��
���� � �
���� � �� �����
� ����$��� I�6�+J!� ��� �������
����������������#�
��1������
�������$����
���$���� �������������!�������������������$���������!������� ����
�
� ����
������9�����������!���������$��$���/������ ���
���
(�����������
�������9���$�����9��9����P��"H� ���� ��������������!�����
����9��'�!������$��������
��� $������
������� ��� 
������ ��� ���������� ��$�� ��� 
�$����� ��
 � �@� E���
)���G� ������� /
������ � �� ����� � ��� ����
�$������� ������� ��!� �$�� ��� ������� ���� ��"�� ������� ��!� ��� ����$���� ������� /
������ � ��� ��� �� ��� ��
������������
���������
�����������$����
�������$����������#�
��1����� � 
���2�����E������� ���
�������
� ���)�������������
���������$�)����
�����G!��$�� ���
)���������$�)����� ��������
�����������
�� �������� ���
)����������$�� ������
��� ���#�
��1������ 
���2����� �$�� ���
)��� ������$�)� �� ������� ��� ��������� �
��  ������ ��  ������ �����
��������������#�
��1�������
���2������
	��������� ���� ������� � ��������� �� $�� ��� ��� 
����� ��� ��� ��������� ��� ��� 
�������$��� ��� 
������ 0=�� 5�
���������E�"���
��
������G�
������ �� �������1������ ��� ����� ����� ������� ��������� �
���� $�"�� ���&'&<�
��
�� 5� ���� ��� ��� ���� �� ��)� ��������� ����
��  ������ � �������!� ��$������"�� ���� ����� ���#�
��1����� �

���2����!��� $��
�����������9��
�������$������
 ������0=-�5������������
����$�"��������.%���
���
(�� ��������� ��� 
������ 0=�� 
�����$�� ��� �'.� �������� �!� �� ��� 0=-� �<�� ���� ��� ������� ��� �����
�����
��
��$�� !�����
���� ������
����� ����$���������!� �������� ��������
� ���
� �����������������$����
���������� ��$���� ��� ��$�� $���
���/� ������� ��� $���� � ����1���$��/� ���������� 5� ����� 
���
����� $����� �� � ����
���������������1������ ������$������������������� ��
�����
�����������@�������0=����9�����0=-��������
��������� ��
� ����������� ��� ��� �6�+� �� �
� �� �
� � �� ���� 9!�� ���� ��)�� ���������� ��� ������� ���

���
�����$����!���������������������
���$���/����� �����
��������)���
�� �
� ��� �
� �!� ��� 
�������� �����
����� 
�������$� ���/� ������� �� ����������!� �����
���� ��� P�����
���)����H�������6�+!��
�����
����
�
��������
���!� 
������1���������)������� 
����������!������
����� ����/�
�����/����������@����$������
��)�������
��$���!��� ������1���!��������������$��������
���$����!������ ����

�����!� 
��
�����
����� �� �
 �����
����!� ���
����� I
���� ��� �� ��� ��
��J!� 
��� �� �
� ���� �� $���
����
������������	�������
�����
� �!�������������
� ����������
����������$�����5��
�������������
�$�� �����
�������������������������)��������������1�������!� �������������������$������
����������
6
��$���������� �
������������)���������
���������� ��$�����)��
�������$�����������
�����$��5�������� �����
)��� ��� $�"�� �� �������1������ ��� 
����$����!� ���#�
 ��1������ 
�������$��� �� �� ��� �� ��)�� ��
������ ����
���D
�3�$$���
����/���
�
��!��������������&�����
�� ��������
(�� ����� ��� �� )��� ��� �$����/� 
��$���� �6�+� ����� �� � � ����������� ��� E$�,4�
� $�� �����G!� /
�������

������������������������1���������
���$������
�� �����$�����������/��������
;���������0=-!�������������
���������$�����
�)$� � ����������������������
�������$��!�
�����$����� <��
$����!� �� ����� ��� 
�)$�� ������� �����$����� 
���$���� !� �����$�� ��� ��� ��� ��� $����� �������� �
�����/� '��
�������������
��������
����������!��
���
��������� �$��$�����/�������������$����6
���� �#���$�������
���
)�����������/
������ �������!��
���$����������� �#
��1���� ������ $���� !��������� !���$������� ��$ ��
)����$��� ��
�
6
�������@�����
����$����
�
�
�
�
�
�



� � �

�
�
�
3��
����	���������!�0�
����
�
6���$������$��������������������$������������������ ��������9������
�������
���$��$�"����6=F�����"���
������Q����!���
�������������$���1������ ����
��
 ����� ���$�����������1���$������� $������
0������������
������������"���
��!����������
��� ����$�������������1��
��������)���)���������������� ��
��� ��
��$��� ��
����� 	��� ��� ������� �� ���$������ ����� ��
�� �� ��)���� �� ��� ���� ��
����� ��
�������� �����"� �
�
1������ ���$������ �� ��
������ 
�����1���� �
 ����� �� 
��� ��� ����$�����$���$���
 �����=����� ��� �
�����
���1���R�
7���� ��� ������ :��)�� ��� ��$��:� ������� �
������� ��� �� ��� :����������� ����� ���$�����:!� ������ �
�������� ��
����� �$������ ��� �
�������(����!� �� 
����
�� 
������ ���� �� 
�������� ������A��� ������� 
������� ���� �
�� ��
���$�������!���������������
�������)"����
�������
 $����$��
������������ �
����$�����!�����2���������� �����
���$������������������
����������
�
B���	)�	�B��	��������������"	���	"������-�
	�����
���������������!������$������
��
����5����
 ������������������������$�����>������
�������$��
� !������
�����
��������������>�
��"�����$����������$����$�� �
����0������>�����!���
������
������!����������� $�1�!�
�
�)��� ����$���� ���� ��)�� ������ 7$�� �����$���� ��
�� 
���� ����� ��� ������� :�
������ ��$��:� �� ����� ��� ���
������� =�����$� =
� �����"!� ��� � ��� ���� �
�$������ � 
���1�
��� � ��
�����!� ������ $�)���� ������� �� � 7�����
*�
���� 	�����"�� ��
� ��� �������� �
���$�� ��$�� ��)�� 
 ������ ��� ��
���� ������ ���$�� �� ����"����� B�������
����2�
��
���
����
������������
 ��������������� ���������������������$�����@�*����$������
��������� ��
��� ����$��� 
��������� #�$���#���� �� $� ���� SS�� ���$� �"�� ����
��� ��� ������� ��� ����� )���� I.J� ��
���1����
(����$���
����
����������
 ��������������������� ���������������$������
���"��"��������������)���� �
Q��!� �����!� 
���� ����)��� ���������K� �#������� 
�� ������ �T�$�� ����
����
�� ���� )��� ���$������� ��
���� ��
B�� � �� �� ��� �����
������� (�� ����� ��� ������$����� � �
���� $����!� �� �� ��� ����� ��� 
�����
��� ��#���� ��
1��������
����������������
�� ���� ����$�!� �� ����)���� ��������)���� ������� ��) ��� ������� ���������� ;����� ��� �� ������$���������
������1�� ����� ��� 
�#$����
�� �� ����������� ��� ��� �� � �$�� ��
���� ����� ���$��� �
���� ����$����� ��� ���
�������������������������������$����
����������
 �$�����$������(���������� ��� ��)��������������
��
��$��1���$���1���!��� ��
������������� ��)����� �����)�����$��
��������� $���������������I����)��  J�
��������)���� ���������������(����!���������)��� ������������
���$��
���������������������)���
��
����� ��
�$����� �� $������� �� ��� ����������� �� ������)���� �� $������ ���������� ��"���� ��)��
��$��������������/�
�����
��
���� 
��$�������"��� �����!� ���������� ����)���  ��������)���� ������ ��� $��)�� �� ��
������� ���
 �����
���/� I�$�� �� ����������/� �� ����$�����$��/J� � ��$�� �� ������� ��� ����"���� �$�� ����� 
�����)���!�
�
� ��1���!�
���������!�$�������������
�������$��� ����� ���1����
���������������� $�������
��������� ����
��������������������@�����$�������������
�
�2��� ����
����!� ���
�����������!���������������������
�� �!� �����
��� ��
������� ��/���������/� 
���1����  ��$���� ���
�����"��� ���$�����U����� ��� ��� �� $��
����� $��������$��������������1���!����������/����� ��
�����������I����)�����9������
�����J�
�����
�� �����
7����������/���� ��� ���
���$���
������� 
�����K�
�
������ �����	������
(��� $���������$������
��
��������$��������
������ ���
���$� ���
����
����������)�������������������
���)$�� ��� ��
�2���� ������� (�� ���� ��� � $������ ��$�� � ���
�
���� �
� ��� ��� ��������� �"�/ �
/�����������/�����$�������������/����������
���� ����
�1�����������
�������6
�����$���������$������ �������
�
����� ���
�� ���������� ��� �
������� 
������ ������� � 
� ����� ���#������� 5� ���������� 
����� ��$���� ��
�����
������
=�� ����� ��� ����
�� ���)$�� 
���$���� �� �� ����
������ � �� �$������ ��� ����� �
������ ��� �������� ������� )���

�������� ����� ��
������ �� ���
� ��� ������� ��)��� � �� ������!� �$�� ������!� �$�� 
�)�"�����!� ����������
)����� ��
��
����� �� ��$���K� +����� )�����!� ��� $����  ���
����� ��)�� �$�����!� :����$�����$��� �$���:� ��
��������!���
����
���������1�����)"�������������
 ��������������
�1���K�
>�"� �
�����/� ���1���� ��� �������� ��� �
��� ���� ����� � � ������ ��������� F$�����
)1�� ���/� ����� ������ ��� ���
����$����������
�������������� $������������
����5� �������������
� ��������$�������$�����=���$����
�� ��� $������������2��
���$� ������$������������ �����
������������/��$�����������
���������
���=
�� ����
$��������� ��/��$����"�� ���/����� ������$������ � $�� �� ���$����� 
�
���1�
�� ������ ��"� 5� /
���� ���
������ ���$������/� ��� ��� �� ���� ����� �� ����� �� $�� 
 �������� ������ ����� ��� ��$�� ����� ����� �������
�
����� ��
�
�������$���
���� ����������
��� ��� �
��
���� ����� 
�����$�� �������� ��$�
��1���� 
���� ��
��
������� ��$����� B�� �

��$�������"� � ��� ��
�������� ��� ����� 
����
���� � �)�� ��� ��������  ������ ��
��$��� ���
���!� �$��

�/��"�����
��������$���!�
�������/� �����"�!����� ���������!�� ����� $������ 
�$� ��������!����$��� ��
��
����������� $������
��������)���/�"���(����$�
��1� ���
������
��
�������������$�����
���������������� ��

J�������������
����
��� ����
	�	���!�	�0���������!� 	0�����������



� � �

������ ������� ����� 
�����
�� ��� ��� ����� ������� ��� �� ��� ����� 	�#���� ����
���� ��� ������� �!� ���!� ��� ���
��
��
��$������
�������
����!������������������������ �����
��
�����������������������������������$���/�

����� ��� ����/� ��"���� ���� ���� �� ��� ����� $��� � ��  ���
����� �� ������ ��$���� �
����������
6
���� ����!� �����$��� �
����� ��#�
��1���1���� ������ � 
���� �
���� 
������ ���� ��� �
/� �� �� $����� ��
�
��� ��A������������$�����
��/�$������
������
� � $�1�����������$�����!��������!�����$���������$���!� ������$�����
��� ��� �/� �$�����!� ��
�$�"�� ��� ���
�� ����
�� �
�� �!� �� ��$�������!� ������������� �� �
����1������
��
��
�������$�����!�������������������2����������� �����)�����������������B�� ��� ���������)������ ��
���� ��� �� ��� ��
������ ��� ���/���/� ��
������� ����� � �������� �5���  ���
�1���� ����� ����� ��� ��
�
��� �� ��
��
��
����� � ��$�����6��� ������ ��!� ��/�� �� ��
��!� 
 ��)����� �������!� ������� ���� ��)���� ��� �
���� �����
���������������)�����)��������$����������
�������� ��������� �
��!�����������)������� ��� ����"�����"� ����
�$�1���+���"������$��!�����������������������/��
� �/�
��$� ����$��������$�1�!�����������$������������ ��"���/�
����������������������������$���
����
�
6
�������@���$�������F�$���
�Q����!��5�
��$���
�
�
�
3�"������	���� 
�0������������	�0������-�
�
F�$��� ����$������$�� ������!� ���� ��� ��� ����� ���� ��
 �)���� ��#�
��1���� ����������� �����!� ��� ������ ��� ���
��� �$���� ��$���� ����� �����5������� A� �� 
����!�
����
��� �� ����
���� (������ ��� ����$�)���� �� ���� ���� ��
$����� �/� ����!� �� ��� ��� ������ �������1�!� 
����� ��/!� ������
�
� �������
�������$����1���6
���������
�����
� R�
����� ��"� ������� ������ �� ������ "�� �
����� ���������
�
��� ��������� ����� ������ ��)�� ��� 9������ 
������
������� ��� ��� 
��� � $��� ����� �����)���� (��
�
������� F$���� ��� ��� ��$���� �
�������!� �� �������� � �
�
���!� ��� � ���
����� ���$������ �
����� 
�����!�
�����$����� ��� �$���
�1���� ������ ����"�� �
����� ��
�
�)���� ��� ����� �������� ������
������ ��
����!� ���
���$���������������������������
�!����������������� �����������
=�!� ������� ��� ��� ���� ����1������ ������� 
������� A� �������� (�1����$� ������� ��� ���� ����� ��� 
������
�$������C
�����6��
�������$�����������������0$��
 ���������������1�������������A���� ���$�����
����� �
:����/�������:�������$���!���)��������������������� �����$�
�������0���/�����/
���������
�����
����
�$����1���$��������
���������
������
B�
���!� ��
������� ����� (�������� ��
����!� ���� �� �� �� ��� � ���!� ����� ������� �� �� 
���"�� ��)��
��
���� �� �� )��� �����1����$�������� ������� �� �� ��"� � ������$��!� ��� �� �� ��� �����$�� �����1����$����� ��
��)���������
������� $������"����������$������I���� ���������$�����������
����!����������J��
�
������
�������	��- �
����� ���� ��$��� ������ ��� �
����� ������ ���$������ ��� ���!� ��
� ��� ����)���� ������� ����� 
������ �����/�
����1���$��/�������$��!�)����/������
�������
��� ��I��������� 
�������������
�1���J!����
����������� ���
������������������ $���(��������
������������
��$ ����6
������������
�������������������$�������
�
��)��� �����  �)�� ���$������ ������!� ��
� ���$�����!� ����!� ����� ������ ��$���!� ��� �
� � �$������ �
��)��� � �����
��������������1�����$��������������$�"������������ ���
�������� �����$������� ����"���������
�����
;������!� ��$��� ������ �$����/� $����!� ���"�����  
�� �� A� ��� ����� ����� ��� ����"�� ������� ��������
�����$��!� ��
� ����� ��)�� �������� ������
����� ���� ��� ��� ��� ������� � $�)������� �
 ������ � ��
��$�!�
 
��1�� ����� ��� �������� ��)�� 
�������$�� ���)������ �� 
���������� ��C
�������� ��� ����1�����/� �����
�� ��
�����$��� ��� ����� ��� ������ ��$�� ��
�)�� �������� ����� �K� B�
� ����� ������� ������ ��� ��� �������1��������
������!� ��� ��� 
��$�����#���1���!� �� 
�����$��� �$���� �C=B5�� 
���������� �$���$�� ��
��������#
��1���� ���
��
����!�����
�����$����$������=65���/����$�1������ �/�����$�����5$���
�$������
�������K�
6
���� ��� ������
���� ���
����� �� ��)��� �����!� ����$�� �!� ���� ��
����� ���
���!� ��)� ���� )���#�$�� ����$����

���������5� 
�1���=���)�!�������$��������
���!�� ��������������#�
�!������)�������� �������
��$� ��� )���
��� ��
�����
���� �����5� 
�1���>����� ���� �����
����� �1� �� 
�������!� �$�� ���$��� ��� "�� ���� �$������ ��)��
������
������������!�)�����������$����������������� ����������)�/���1����$��/����������+�������������� �

��������/������
����������/���1����$��/���2�!��� ����������������
��������1����$������
=��$�!������
��$������ ������$� ����$������������F$� ��!��$��������$�� $������� $�)�������!��� ��F$������ !�
�����$��!� �� ������ ���
��� ��������� �� ���� ������ � $�) ��������� ��� �� ���$��� ��� ������� ��� 
����
��������� ���1�
��� ����� 
���� ��������� ������!� ���� � ������ ��� ������� ��$��  $����� 
��������=�� ������

���/���������!������� ��� �����������/�
����)$��$�� ���� ������ 
�2��������������� 
�������������$������ �



� � �

��1����$��� ��������� �� ��������� I��
� �� A� �� ��$���� �� ����� �
����� ������ ����� ��
��� ������ ���$�������
������������������$��������������������KJ��
�� ����� ���� �$�����!� �� ����������� ��$��/� �����!� 
�$ ����� ��$��� �����$����� ��������
���� � ���!� ��
�
���� ��� ���)����� ����������� ���$������� ������!� ��)� � ��� )��� ��� ���)����� ����������� ��� ��
������� ���

�������!��$��������������
�������������6
�������� ����$������/�������
������������$�!����$������/���� ����
������/� �����$��"�!� �����!� ��)� �� ����� ��$�� ����� �� �!� ������� ��������� �� �$��������=�$��1���� �
�������
��)���	�$�)�"���$�������������=������<%�5�/����
0������������
������A������������������1���� ���)�� ���/�������/�������!�����������$���������$�������� �$��

�#������$��������
������������������!�
�������/!� ��$�����$���������������������
�������������������
�
���
������ �$������ ������ �� ��1���$����� �� �� ���1
�� ��� 
������  ��������� 0!�  $�����"�� 
�����$��� ������

������ �� ��$�����!� ���$��� ��� ��� ���$������ ������� ��  $���$�� ���
�� 
���� �
���
������ )��� ��� �/�
��������$�� I
�1���� ������� ��� �!� �� ����� ���J� > �
���� >�/���$���"!� >�
����� D���"!� (����$���
6���"!� ����� +
�)����"!� D
����� ��2��!� =����� 	�$��)! � (����� 7�������"� �!� ������!� 7��� 6�����"!� �� ���
�
���
���� ��
����$�� ��� �� ���������$�� ���/���� �
���� � �����1��I�����$���?
���!� ����� 	�
$�!�>$�����6$�)�� ��J��
���2�$�� ��� ��� ����� �$�� ��!� ���$��� ��� ��� ���������$� ���� �� ��$��� ���
�� ��)� � ������� � ������
����!� ����
����
�������$����)���������$���$���������$����$� � �������
7� ��$��� "�� �������� ������!� ���� �� ����� �������� ��� )����� ������
�� �� ������� /����� ��� 
������������!�

�����
�����$��	�
���
�����
������������(�������� �������)�������������������������������$�����0���
��� ������ ������� ��� �
 �����
�� ���� 
���� ������
��� �!� ���
����� ��� "�� 
������ �� 
�������� ������ ����� �

����
���$��������������
������	
��1�� ������"�!��� ����������������
����!����
�������
�������� ���
�� ������
)��$���� �� ������$�)����� ����� ��� ����� ��� $�� ������ ��!� �� ��� ���$������ ������
������ ���� ��� ���/� ��)��
��"������������$�"�����
	���������"�
�#������$���������
�������������/��$� ���������������$����$��������������$����������/�!�
���������������������������������/��$�����������
� �����1����/���/�
���������
�
6
�������@���$�������(���1��*�$�"!��56�
��$�
�
�
(��� ������� �����,��������	�����
�
	
��������� �� �
������ ��
������ ���
�� �������� ����� ��� �
���� �
������ ��	�� �
��� ��� �
��
� ��������� ��
�������� ��  !� �
"���!� #��
�� $�
����� ����"�� �� ����� ���� ��"������ "�� �������� �
���� �
������ ��	��
������� ���%��� �
����&� ��� ���
�� %�
� ��� ��������� �� �� ��
� ��"����� �������
� 
"����� �������� ����
��&�

$���
������ �� �
���� '������ (
���
��)�� 
� �
�������� � ����
����� �
��%������ �	��� �� ������� �
������� ��
����
�
���������"�����%�
����&�������������*�� ���
���������������������+���
�
K������������������������������,��������	����	-�

7���� ��� ��� �
����9��'��C
������� ������� �$���1��� � �
����� �����!�
������
����������)��� ����������� ��������������
� ���� ��
�)����
��������� �� ��������� ���� ��������� � �
���� �������� F ����� ���������
(����!� ���$����� ����� ��� � �
���� ����� V����)��� ����� 1�� 5�
��������!� ���
��� �� ������� 
������ �
������ ��$�� ��� �)�� � ��
���V!�
)����������������
���
���1���������������;���$���� �
���!���)������
������ 
�����$�� �� ����)���� ������� �� ��� ���$��1�� �� � $����� �� ��/����+�
������
�����������$��������������
�����;���$�����
 ���������/�/����

��
��$����!� �$�� ���
����� ��� ������$��� ��� �
���� 
 ���)�� �����"����
�����������/����������������)����$������ �2�������� ������
����
����
<�5��/�  ������ �� ���� ������ �� ���� ������ ������� ����� $����� �������
V6
���V� ������ ������1������ �� ���
��$����� ����

� ��
���� ���������
�$����!�����������
���$������ �
���)����������>�2� ���!������/
�������
������� ������ ���
������� 
�/����� ������ �
����� ��� ��� �� 
������  ��
��� ������� ��
���1���� ��� �������� ��� ��� )��� ������ �� ��� �� 
���K� 0���
������� 
����
� ���� ���� � ������� �� �� ����� ��$���� �����)������!� ��
�
����������������������
����
�������������
�������� ���
���K�(����$�����

��������
�����������
�#������$�������
���
������ ����
����K�
B�� ����� ������ ����� ��
� �� ����� �$������ ������ ����� �� ������
��� ��� �
����)���� F����� ��������!� ��� ����
��
��
�� �������!���"��������/���$�����$��$���$����� � ����������������� ����$�������$���!��������!�V $�
� #�1�
��
����)���V��7�����������!�������������/
����������� ���������$�������������"����������
�������������$� ���
������������������
�����$���$����!���������������� ���
��
���$�!�������������� �������
�����5�
� �$�!�
�����������������������������������$�����V����)���� ����1�5��������!����
������������
�������
������� �$��
����)�� ���
���V�
������������V��
)��V����� ���� 2����������
�����$��������������)�������������

�����F�������������!��������������������������� ��������
����$��������/
��������������
������������ �
���������������� ����������������������
��/����� 
����
�K�



� 	 �

(����� ������/� ������� ��$�����$�� ��� 
���1���� �� ���) � � 
�����������
�������� >���"�!� ����� ��� ���� ��/�������� ���
���� ���  � �
���� F�����
��������� �� ��� ���� ��$������� ��� 
������ ��
� ��� �� � 
����� V���
��
����)$��������
��$���
�������������
�/���$���
���� �����)���V��(�
����!�
)��� ��� ��
��� �� ������� ����� ������ �� ��� 
��������� �� ��� ���  �� ����� ���
�����!��$��������������������
���
�
�����������)� ���������� ������
���
���������� �������
�����
(�� �$����� ��� 
�� �
��� �� ������� ��� ��1����$��� ������ �!� ��2����!� ���
���/��� � ����� ��"����� �
����)���� F����� ��������� ������� ���
����� 
��������� ��� ��� ��� �������� ����� ��$�� ������� �$ ������ �� ����� ���
�
����)���� F����� ��������� �������� ��� 
�)�"������ � �$������
��������/� ��� ��
���� (=C!� )��� ��� ��
����� �������!� �� �� ��� ��� ���
�� $�� �� ����� ����
���� ��� ��� ����$�� ��$��� ��� ���$��� � �� ��� ��� ��)$�� ���
�
�"� ���$��������
������
���1����������
7�����
����� $���$�����>������
�������������!���
�� �����������
��������
��� ���
���$�� ��
����� ��)$������ ��� ���������
�!� ��� �� ��� ��������

�����$������������
����
���F�������������!���"� ����$������/�)���!����
����� $����� ���$����$�� VW��� ��� ���$����1�!� ���� �� �� ���� ��� ����� ���
��
�2���� �������� ����� �� �
���� 9-� ��� $����� ����  �� ���� ��
�/���$����� ��� ��
�)������ �� ��������� ��
�
�������)��$�����B���������>������
����!��������� 
�/���$�������$���������$������ ������$���
�� �
��� ���
�� ������ ���
���� ����� �� ����� ����� �)�
�� ���2������� (��������� ��
����� ��)$������ ��"���� ���
��
�/���$����������
���������������
��/��������
� ���������������F65�� �����������������������V�7��
��� �
��"�������������$�������������������������� �
�����1�!�������������
���
��������
������������� ������
�
���������� ���!� ����� ��� ��� ��$������ ����$���
��� 
� ����� �� )��� ��� ��� ����
����� ��
��� �� ������� ��� ����� ���
��
�2�������������
����9-������������
��/�������
� �������F���������������6
�����������2����������@�
>������
����� ��������!� ��
��������� �� ��
��� ��$��� � ������ 
��
���� ��� ��
�)������ F65�� ���� ��������
����������
������������
�)������������������������ �����)��$������������� ����������������������
�������� ��� ������ ����������� �
��� �������� 
���� �� � ��� � ��������� �������� ��� ��)$������ 0 ��1���� ���
�� ��� �� ��
��������� �� >������
����� ��������!� ��
��� ������ �� ��
���� 7���� ��� 
����� ����� �� ��������

��
���!�����$��������
�����1����)�������������� �
�������1����
���
7��1���$� ���� ��$���������$����������������
������ �
��������������� ����� ����������)� ��
�)������)�
������� ����� �������$��� =���
�����
����� �� �$�"�����  ����� ������!� 
�����$���� ����)����� ������!�
���
������� ��� ����$� � �� ��� ���$�)������� ��)$������ ��
���� � �$�������!� ��$���� ��� ����$�)�� � �������

����)$������� L$����� V����)��� �����1�5��������!� �� �
��� �� ������� 
������ �
������ ��$�� ����)�� �
��
���V� ��
���� ��� 
������ ���� �� V����)��� �����1� �� +
������ ��$�� ����)�� � ��
���� �� (����������
�
����� C
�������V!� ���������� � 
���� ��� ������� ��� �� ��� ����� 
���$�� �� >�
��� ?�
/��!� �
�� �1�� D�����
=����
�����"���B������
�=��������
�� ���
������ � ���$� ��=����
�����"����������@�V7��
������������ ������
������� ��������� ��� ����)��� ��
��� ��� ������������� � �� ��������� 
������$���� ������
����� 
������
L������1�� ��� ��� ��� �� (=C� �� ����)��� ��
��!� �� ����� � �� ����)��� �����1�!� ��$�� ��#���
���� �� ������� ��)� � �
�
������ ��1���$�������� �� ��$������ ��
������� ���� #� )�������!� ����$��)��� �$�� �$���������� ��� �� ��� ����� ��
�������� ������
����� 
����� ��� ������������ ����� ��� � ����� ���
�������� ��� ����!� ���� ����
�� ��� ��� ��$����
����������� 
����������!� ������������$�����������$ �#�1�
�������:����)��:!�:
�����)��:��$������:
�#� )�������:�
����
������ L��� �� �� �
������ ��1���$�������� �� ��$��� ��� ����� ��� ��� ���������
�!� ������������ �$������
������������� �
����!� ����$�� ����� �����!� ��$�� ��� 
 ��
��$����� �������� ����� ������ I���������!� ����$�� )���
����J���
������$�����������������:��
���$�:�(=C�� ����2�
!��������1��������
�����1������)�� ���
�� ��
���$����$�����"���$� �� �����������(=C�����1�$������ �������
������:����)��:����/����� ������)��������$��
������ ��
���� �$�� �����1��� =�)$�� ��� ����� ��� ����"� � ���������1���� ��������/� ����� ��� 
�����$��� (=C�
��
������ ����)��!� ��
����� ���� ���� ����� ��$�� �
���� ����� �$�� ����#�)��������� +���� �
���� ���$���� ��� �� �� ��
�������/� ���������/� ���������
�� �� �� 
�����$��!� � ���� �� C
�������!� ����� �� �� �
� ��� 
���$������
����)������ ��$������V�
+����� ��� ��� ������� ������ 
����)$������ ��C
�������� � �)� ������� ������� 
�������� 	���� �
������� ����������
����������$�������������)�����������������������) ��������)$��������
�������������)��������1�!�������
�����������������
��!������������$���������)������� ��� ����1�$�� ��� �������
�������0������
���� �������� ���

��������������!������������������)�������������� ���"���������������
��"������������������������/�
�������������"�������������������������������
���� ������)��������1������������������������0
/������
����
�� �� ����)���� �����1�� ����� ��� #
� �����
��� ���� ����� �� ���
��������� �� �����$�������� ����������/�
��������/�
����������������������$��������$������ � � ����������/� ����$�)��/������������B����������
��
���� ����$�� ��� ������ 
��
���� �� ��
���� �������� � ��� ��)�� 
�)$����!� �� ����$� � ����� ��� �� �� 
������ ��
��������
����������������
�����1������
�2��� ��
�) �����
�
0��
�+�/�2�)�
�
�



� 
 �

?����	����	�	���������0�������������� �������	����� �0�������
	��� ���������
� ��� ����� ���� ������2��� ��$����� >��� ���
�����
��������!� ��
��������� �� ��
��� �� ��$������� 
��
� ��� ���
��
�)��������������F���������������������������
� ������)��$�����
L������ ��� �� 
����$��� 
�����$��� ��� �
$�� ��
����� �� ���� 
����� ���
�����1���� �������� �� ��� ��� �� ����������� ������ ��� ������� 	���
���������
!� �$�� �� ����
� ����$���� �$������ �� ������ �� F6� �� ��
��������� ����� 
������ �/��$�� ��� ��
������� �� 
�#��� ���$����� ��$� ��
B������
��=�����������2�
�����
�����������
���1��� ��������� �
�������
����� ��
���� ����� ��� ��������� �������!� �� ����� ��� ��"�
����� �
������ �� ����$����� �$�����"�/� ��
����
��� (�� � ����� ��)���
��
��� �� ���$����1�� ��� ������ ��� 
������� ��
�� X
��1 ���"!� ����
�����
��� ��������� ������ ��� /
������� ������ ������� ��� 6���������
��/� ����� ��� ������� F6� �� ����$���� ���
���� ��� ������ ���$����1��
����$���� ������ ��� ����� $������ �� ������ ��������� �
 �������!� ���
���������������������$�����$������������$���� ����� ���
�������
B�����$�������
����������
����
����������������� ���������$�������

�������������/��������������
�2����
��������
���� ����������$�����
����
�� ��������K� F
�"���� $�� ��� ��� ��� �� ����� ������ ������ � ����$���
����!� ����� ��� ��$� ����
���������
���� 
�1������� ���$�� �
������� ������
�! � ������ ����
�������� ��� �$��� /����
�� 
�#���K�
6������ ��� ��� �������� ����� ������ �� ����)���� �����
� ����� ����� ����� ���
������ 
���������� ��$��
���� �����$��/
��������$���������������������	��� 
�#���
������������$�
���������$������������
���� ����
������ ���$����� ��
������� ��$���� �� ������� �$����� � ����������� ��������� ��$�� ���� � 
�����$���
�����������������������/�����$�)��/�
���������
�
=��� ���(�����$�
�
�
C�BJ3������	$���
�	��� �� �����0����������	0!
� ���	�
��-�
B����$����� ��� ��� �������1�� ��� ��� ������� ����)����� �� �� ����� ��������� ����
�� ����$��� ������ ��
����� ��
��������� ��$������� ����$���
�� � ��������� >������
�� ��� �
��� ���
����� ������� ���$����1�!� ��� ������ ���

������� ����)��� �
�$���� ��
�� X
��1���"!� ���� ��
�/ ���$������ 7���1����� �$���� ��������2�� ��� ���$����1��
�� ����������������������������������������������� �����
�/���$������������1������
����$������
������
��)�$���� ����������� ����� ����� ����� �� ���������!� � ��� ��� �� ��
�������� ���������� ��� ��� 
�����
����� ��� ����������� ����� ����$���
���� 
�������!� �� �� ���� ��� ��� �
���$�� ����� ������� �� ��
�����
�����
������� ��������� �
� ��� �������� � ����� ��� ���$ ������� ����� >+B�� ����
�� ��
�/���$������ ���
���1�� �� ��������� �� �
������� )��$���� ������ ����� ��� � � $���$�� C��$�
!� ���$���!� >����$���!� ����!� 0����
6���$�"�������$�� 
�����1������$���
��/�
������ �B��$���������������������� �����
���� ������������$ �������

�����������/�����$����
0��$����� ���
����� ����2�
� ������ �� ��� ����������� �� ��� ����>+B�� ����
�� ��
�/���$������� �� ������� ��
����)���� �����1�!� ��$� �� +�/�2�)� �
$�� 
�#������$�� � ��
�2���� 
�����!� ������� �� ��
����� ���$�������
�
������ ��$�� ����)�� � ��
����� �� 
���� ����$�� ����� �� ������ ��� ����"���� �$�������� ����� ��� ����
���
����� �����$�� ���� �
����� ��������)����� �� ���� ����)$����1����� ����� ��� ��� ����� ������ �����
��������/���
��������>+B��
����������������������� ����$������������)�� �
�������(���"��������
���$���������>������
���������
����������"��������� ����������������������
���������$������)�� �
����� �
������������ ������$��������6
�����������������
�� ������$���
���������
����������
�
=�����$�����"�
�
,(�0� ���
�����	����/��	���
�	8��
	�	����	��	��
��� 	�$��	����
7���� ��������� �������� �$����� �� ������ ������� �� �� ���� �����$��"�!� /
������� �� ����� ::F����� �������E�
������� ��� ���$������� ��
����� ��� ���� ���������� �� Q�� ��)�!� �
��� ������ ��� ���)���� ��$������� ��� ���
::� �����E��
�����������������!�
�#���
�!���$��1�� ��
����$������$������������������)���������������� $�������
���� ������ ��������� ����/� ��������/� �� ������� ���� ��� ���!� ������ �$�� �
�"��� 
�$�����!� ������$�� ������
���
��������������
��1���!���
���"����$�
���1��� �����������������/
��������������������������
���� 
��
����
��� ���� ��� ��)�� ���� �� ��$���� ��$�
����� �� �� ���� ���� �����/� ��$� �!� ����������� ��������� ��
/
�������� )��$�����6
�����$�� ���  �� ���� ������ ��� �� �$��������/� ����
�� ��#�
��1���!� ������"�� 
�$� �� ��
��������� �2���������������
������$���
���
�������� �$���������$������
+���
���������������������1����������������� ����/
 ����������$��
����
����
��������������1���������
�����!��$��������
��������"��������
�����"���6���� ������������������������=��������� �
���!������
::F������������E��������$���������������������/��� ����/�����
�!���)�������$����
������
������������
/
������� ���������� ����� ���� ���� ���������� ����� � � ���$���� � �� �������� ���$������ � 
����
�� ���
��
��������� 
����� ��� .��=
������� ������
�� ��=�������� ��� 
���� ��� ����������� �� 
�#���
�� ���������
�������/� �� �
�����/� )��$�� �� ;���$�1�� C
��������� �� ����
� ��� ��
���� �� B��
�� 9&�� A� 9-�� ������� 9��'��



� �� �

 �����!�  ���� ��� ������ ��� ������1���
���/� �� ��
�)��� �/� ����
�� ��� ����� ::�$��������D
��� ��=�����������

���E� ���� �
���� �� ����� ::F����� �������E��+��� ��� �� ���$�
���� �$����� ��
�)������ �� ������ �� ����������

�1���!��$�����
������1����������
�������������� ��
�
�������D�����1�
�
�
B��	)�����������	����!
��	/	�	����<���"�	��������
������ ��� �������/� �
������ �� ������YF����� �������E � ����� ��� ���
���$����1�� ����� �� #��� 
�#���� ��� �
������ �(0�� 7� ��� �� ���� �������
����� ��� �(0!� ���� ����
�� ��� ��)�� ����"���!� ��� � 
��� ��!� ��� 
��!� ����
��)�������������������� ��� �������������$���������� ���������������
����� �������D�$�� ��� �� ����$���� 
����/� 
���1���� ��� ������� ��� ����� ���
���$����1�!�)�������������������$��
����$����!���� ��1���������
�����
�� $������� ����� ��� ������� �������$�� ��
�/���� � 
���� �� �� 
���!� �� ���$��
������ �$�����!� ������ �������!� ����
���$����� (�� ��� � �� ��F65�� �������
������������ /
������� ������ ��������� ��� ���/� 
����� $��!� �� �(0� ���
���$����$�� ����
� ���� /
������� ��������� 9��� ���$��" �!� ��)� ���� ��
�
����������=
� � ��������� �
�����D�$�����������$ ����1�������
� �/�
����� ������/� ��� ����������� ��
���� �� =
� ���� ������ ���� 
���!�
���� ����"�!� �� ���� ���$��X
����� ��2����� �� �
������ ��!� *$�����
)���� C
������!� ��
�1���� ��������/� ����
���1�!� ��� ���� ������ ���
�
������ ��� ��� �� ���� ��� ���)���� ������� �
���!� �� 8
 ������ �
����� ��
���
����������1����=
� �������������
�����
D�������
�$������� �
������"���������������/!���� ���
��/�
���1������
����������� ���
���!��������)��������1�!�����$����� �
��X
��1���"��������$����1���(�����������������!�� �
����
�����������������������)���������1�!�F6������� ����������������������������
�������������
����

���������� ��������� A� ����� ��)�� ����$� ���1���!� � ���� �����!� ����� ��
������!� ����� ����������� ���
������"���)�������� $�������������1������ �������7 �������
�����$����� ��
�����������$����
	��� ��� 
����� �� ����� ����!� ���
�������� �� ������ �� �� ����� ��������� ��� ����)��� ��
��� ��� ������������� ���
��������� 
������$���� ������
����� 
������L������1�� ��� ��� ��� ��(=C��� ����)��� ��
��!� �� ������ �� ����)�� �
�����1�!� ��$�� ��#���
���� �� ������� ��)� �� �
������ �� 1���$�������� �� ��$������ ��
������� ���� #�)�������!�
����$��)����$���$������������� ������������������� �������
�����
������������������������������������� 
��������
�������!���������
����������$���������������
����� �����!�������������$�����������$�#�1�
�������P���� )��H!�
P
�����)��H� �$�� ���� P
�#�)�������H� ����
������ L�� � �� �� �
������ ��1���$�������� �� ��$������ ����� ��� ���
���������
�!� ������������ �$������ ������������� �
� ���!� ����$�� ����� �����!� ��$�� ��� 
��
��$����� ����� ���
�����������I���������!�����$��)�������J���
������ $�����������������:��
���$�H�(=C������2�
!�������� 1�����
��� 
�����1�� ����)�� � ��
���� ���$�� ��$�����"�� �$�  �� �� ��������� (=C� ����1�$�� ��� ��� ��� ��
������
P����)��H� ���/����� �� ���� )��� ��� ��$�� ������ ��
���� �$�� �����1��� =�)$�� ��� ����� ��� ����"�� ���������1��� �
��������/� ����� ��� 
�����$��� (=C� ��
������ ����)��!� ��
����� ���� ���� ����� ��$�� �
��������� �$��
����#�)��������� +���� �
���� ���$���� ��� �� ���� ������ �/� ���������/� ���������
�� �� �� 
�����$��!� ����� ��
C
�������!�����������
� ���
���$����������)������ ��$�������
Q��� ��� ��)�  �
�!� �����$��� �$������� ����$�� �� /
��� ����� �$�������� ������!� ���� �� ��$����1�� 
���� �<<�� 5
�<<��!� ����� ��� ����"���� ��� ��
����� ������� ���)�� ��  ��$�����!� �� ����$��� ���������� �����������
�� $��������� �������/� ������� ��� 
�����$��� (=C!� �� ������ ��� ��� ���� ������� 
������ ��
�2���
����$�)��� �� $������ �� �
� �� ��
���!� ������ ��$�� ��� � � P����#�)����H� �� ������� �����
��� ������� ���
����1�$�� ��� ��� ���$������ (=C� 
� $�)���� ����� P���� ������ 
������������H�� Q�
���� �����$����
P����#�)����H� ���� ��� �� ���� �������/� ������������� � ������$���� ���� ������
����� �
���
��� ������!� �� ���� ��
���������$�����������)"��(=C��$����������$�������� ����
������
�������!��� ����������������1���
��� �����������������
���1�������)� �
������������ �������>���"������
� �����$����������/�����$�)���� ��/�
����
�!� ���� ��� �
���$�� ���
��������!� �� �� $������
� ��!� ���� )��� ��� ���"������ (����� ��� ��� "�� ���)��

����������>���"!�������������������$��������!���� "�������$������� ���
�����������������!���������� 
����
/
������� ������ 
����
� �
�������� ���
���� ����� ���� � ��$�� ��� �<<���  ������� 0��� ��� ������  $�
�#�1�
���
����)��� ��
��!� ��� ��� ����� �
���� ���� ���)�� 
����� ����� >���"!� ����� ���  ���
�� ������ �������� ���
����
������	��������������
�����������
�
�����$��� ���$� �!������$����!� ���������������������������)� ��/�
/
������/� �$�����
�K� F�"� ��� �� 7��$���� ����$�� 
��� ������� ������ ������ �������� ������� ����� ��������� �� �
$����������������������
���!���C
���������� ���Q��� ���
�
B������
�=�����
*$������
������::F�������������E�
�



� �� �

L����	����������	�����0�	������������������
������" ���$	����	�!��/	�	�
6�)�������  �������� =����!� ����� ����� ��$��� ��
��� ��� ������2������
��� � ������ ��� ������� F����� �������!� � ������ ���  � ��$����
>������
����� ��������!� ��
��������� �� ��
��� ��� ��� ��� 
��
����
��
�)����������������������������������6
������� �!��������F�������������
��� ������ ��$���� 
������� ����� ��� ������$�� �� /
�� ������ /����
�� 
�#�����
C
������� ������ �������� �����$��"���� ��� ��$�� ����� ��$����!� �� F�����
�������� ����� ��� �� ��$����� ���
�� �������2����� +���� �� �!� ��)� ������ 
���
����������������)�������
�������
������
�������F��� ������������)����������
��������!� �� ������� ��$������� �� �� ������� ���� ���� � ������ ��
����
���2���$������������$���
��������������$�������
�
;���
��������
���"�
�
�
3���	����	�����	�����	��������	����!
��	/	�	���<��� "�	�������-�
>� �����YF����� �������E� ����� ��� ��� ������� ��$���� ��!� ��� �
������9����!�
��������������� ������!� ���� 
��$����� ����� $�� �� ��� ���� �
������!� ����)�!�
(����1�!� ��$�����!� ;���!� 0��
����1�!� �����1�W� F6� �� �  ���� ��� ������
����$� ���!� ��� ������� ��� ��� �� �!� �$�� �� ��� ��
����  ��������� �������1�!� ��
� ���
���� ����� ����
���� ��� ���
��������� �� �������� B���� � ��� ��� �� ��
�$�� ���
�����
�1���!������)������������������
�����	�$� ��� �����
�I������)������

����
�� 
����� �� ������ F6J� �
����� ��� ����� ��$�� �  $������ �$�����
�� ����������� ���������������$��"������$���������� ��������
��)��!����� ��
����� ��$���!� �� �� ����� ��� 
��$��K� 	�$���� ��� ���� �� �� �������� ���)$�� ��
C��$�
���������$����1�K�7�����������/���$�� $�
�#�� �1���K�	��������
��������
����� ���������!� �$�� ��$�� ���
����!� ��� ���� �� �� ���� )���� �����1�!� ����� ��� ��$��
����������
�$� ������������$�������������
������ � ����!��������������
��
�1�� D����� =����
�����"!� ����"�� �
��������� ������ �� �������
� �� 7��������� ���
���
����������
������D�� 
���K�B�
������ $�
�#�1�
� �����)�����
��K��
�
B������
�=�����
�
����
3������� ������� �� ���� �������� ���������  	��������� � ����8� ���������� �
	��� 	� �
� ���)	�
���	�	������
	���C,�
	����D����C�

�
�(����� ��
�)���� ��$��� �� ���������� ��
�
�1���� (	� ,
����� -��� � �����

���$������ ����
��������� 
������ �� �
1�� ��
��!� ��� � 
������� ��$�� ���
����

�������� �� ��������� 
�������/� 
���!� 	���2���� ��� � ��)$�� �� ��
��� ��$����
(����!� ����
���
���� ������ 85'�<� 
�)��� ��� ������ �
� "� � �������� ��
������� �� ���
������� ��)����� ������ .�/� 0�1�� � �������� 
�������� Y
����
$��)� �
����������������$�E��
(�
����!� 
������1�� ��� � ������� ����/� ������� ����� � �� 
����� �� �
)�����
$������/� 
���!� �� ������� �� ��
��� 
����� .�/� 0�1�� � ����$� ���!� ��������
������ ����� ��� ����$�� �����$� ���
�� 
����� �������� � 	����� ��� ��)�����
������ ��� �����
������/� ������  ������ �����
�!� )��� �� � $��� �� ��
����/�

��
������������� ���
���
�������
������
��$���� ���������

�
3�������������� ���	��	����������,�
	��!�D�����	�67 >2��
+� ����� ������� ����� ����������� �����"�� ��� �X� ����� ������ $���
���
�� 7���� ����!� /
������� �X� ����
�
����@�
5����)������
����������������
����������
���$���� ����������1�������������$���������������1���!������ ���
����� �� �� �
����� ������ ����� ��� $�������� 
�������� 1����� (�)��� ���� F�$���� �
��!� ����� �� ��
�$���
�����
�1���!��
������$���$������ �����
���(����!��� ���������
�������� ���
���$�!� ���
���$�������������

���� ���$������� ���������� ��
� �������� ��#���
�� �� �� )��� ����"�!� �� ���� ��� ���� ����"��� ���
������ �����
�$������ �� ���� �� ���� )��� ��� B���������� :>�:!� +
,�$� ��� :�<%&�:!� �$�� ���!� ������ ���� ����$����
D
����
������� :X�/
��/����� &��:!�  ���� ��� ���������� ��� ��
�� 
����� ������� ����� ��� ��$����� ���� ��� ��
�$����������������������������"!��������������$���� ���/��"����!�����/��"����������"���������U��������� �
��� ��$�� ���
������ �
���$�� ��� �� ���
���� 
��� ������ ������ ��� $������� 
���� �� �� ���
���� ���  ���1���

�������$������
������������ ��5�����
��������
�



� �� �

(�
	�	����� �����������
	�� �
B��
���� ������ ��� ���� ��
��� ����� ������ ���
����  
�������� ��� ����� ��� ��$���� ��������� ��"��1���
D
���$��� ��
������ �� 
��������1���� ��"� ��� ��2���� �� Q����$����!� *
����!� ��
����!� ���� ��� �� � ���!�
D�/
����� �� �
� ��� ����
���������� �
������� �� 
����� ������� ��
��$��� �
�����  �)���� �������
�1����� ��
C
�������� ������� 
�������� 
��� ��� 
�#�
������  ��� � ��� �$�1���� ����$��� �/���$�� ���� �� �$�����
��
��
��������!� ����� ���� ���
��$�� ��� ���� �
$�� ������ � �� 
��������� ��
�����!� �� 
������ ��� 
�������� ���
>�
�������
 ����$������������������ �"�����
�
:��1��	�!
������0���
��	��
�� �
����
������$��Q����$���������$������
�$���� $���� ��������$�1�������������
���
�������������������� ������
���)����
�����
���������������������$�������$����� ���$������!��$�����
� ����
����������������� $���$ ��
���������������/�����������$���������������$����)� ���������
���$�����������1������
��1������$������
�
��
���	���������� ����?� �
5� �� C
�������� ��� �$������ 
������������� ���$������� � 
�������� 5� ���� 
������������ ��� � 
����
������$��/� �������� ��� �$������� ������� ������!� ��2�� ���5����� 
������������ ��
��� ����� ����� �����$���
������$�1������$����$���
������
�������
��������� ��$� ��������$��������$������!��������)����������) ��"����
��
� ��� ����� �$�1���� :�� �
� �� ��
���:�� 6������� 
�� $��� 
������$��� �� 
����� �$�1���� ��� �
�������
��
��������� ��)$������ �
��� �$�1�����/� �$��������� �
���
�� ���� �
���2����� �$������� ������� >���� ���
����������� ����$�� ����� ��
� ���� �$�1��1�� ����� ��� �� �
�$�� �����$�� ��� �$�1�� �������� :��
�$���� ��������:! �
)��� ��� ������� �� ��$�� ����� ��)$������ �� ������� =
� �� � 
�������� ��
��������� ��)$������ �� �$�1�������
�$������1���� 
�������� ��� ���� �
���2����� �$������� � ������ ;���� ��� ��
���� �� �
)����� ��������
��������� �
��������$������ ���
��5��������������� 7����6�
��
��
�
6
�
�����7�������"!�����
@�=������/
!�����
�;�����> �
������"�
�
�
�
�
�

�
�
������� 	�	���
���	0 ��������� 	�	
�����!��

�
	������ � �� 2��"
�� 3
�� � 5� ���� ���
��������� �����$� ��� �
���1���!� 
�����!� �$�� ��
��� ������$�
�� (��/����� ���������������
������� ��� ���� ����� "�� ������
���� ��� ���
����$�������
��)������� ������
	��� ��� �
����� 9��9�� ���� ��������� �����
4��������� � �� 	���
� � 
��"�$�� ��� ������
���������� ��"�� ��$�� ��
������ �� �������
	������� 2��"
�� 3
�� !� ������ ��
���
���������� �
��)�� ����$�� ��� ���� �������� ��


����������9!����$���
�����
�������"����
��������
 �$�
����� 
����������
��)������� ����������$������� ���
 ����������������� $�������$��)����$�������������
6��$�
��� ����
�� ����>�1/��$��8
�1/����� �� ��� ��� � ������ �$�� �� ���� :����$�����:� �����+
/����6�����!�
��$����� ;��/����� �$�� *��
��$�� *�
1��� >�
Z����� ����� ��� �� ������ �$����� +�� 	���� ��� L�$��!� ��� (�,�
=�$/�������(�,�[�
���
����
�������
��������$����� ����������������������������"����
6
�$� �2�������  $���$���� 
��������� ������� ��� ��
�� ��
�������� ��� ���� ���� �
���
���+���� ��� ��
����
���
�� ����$�
���� ��� �
��)����� �
���1����$��� �� $��� � �  ���
�� � ��
����� ���� )��� ���F�$����D
�������!�
�0=!� 	�����!� 0���
�$���� �$�� (����B�$����� 6�� ���� �� � ��� ��� ������� �����$���� �� 7������ �� 	����� ;������
C����������
�����
�"�����
��)���������������0��
� 1���
(�� ����� ����� �$����� ��� �
��)��� ���� ����� ���� #����� � ����� ����������� 6�� ������� �������� ���� ��$���� ��

�����$��� ����2�� ���� ��������� 
���!� ���� ���D�
��$�� ���� �� ;������C����� �� �� �/��$���� �
���1�����
�� ��������%�� �������
>�� ��� ������$����� ��
��$���� �� F�$����� D
�������� �$ �� �� ������� ���)��� ��$�������� ���
�� ��� �������
�$�������6�� ����������������+����������1�
������� ���������"���$�����������������
��)����������
�����$���� ���
������� ����
����� (���� �
���
�� ����� � ������ ���$�� ������ -�� ���������� (���$����
�� 
��������������������
�
�

������0����� �	��������	����



� �� �

0� ����"�� ��� ��� ��
����� ��� ���
����� �$����� �������� � ��� �
��������� �����$�� ��� �
��)��� ����� ��)���

� ���
�$�!� ��� #������ ���� ���� ���������� ����� ��)$� � ��� �
��� ��� )��� ��� �������$��� +��� ��� ����������
��"�� ����� 
���� ��� �� ��������� $���
���
��!�  ���� �� � �����
� ���� �� �"� � �����$���
����� �
��)���
���� �$����� 	��� ��� 
���� �� ����������� �������� ��� ��
 ��������� �$�� �������!� ���$���� ��� ������
�� �"����� ��� ��� �� $�� ��$������ ����� ��� � 
������� � �
���� ����
�� 5� ��� ��� ��� ��"� �����$�� �$������ ���
��)����������
������� ���
�
������"�	�����	��A��0����
��
���������6�� ����� �� ;������C������ �����
���� ���  
���� ��� �� ��� ��)������� �
��)��� ���� ���� ��
���$�����������������������$��������
��������)����� ���
���6������������$����������0=5���$��F�$����
D
�������!� �� ������!� ��� 
��$���� ��� (�������� �$�� X
� �1����!� ����� �������� ��������"�� ������� 1������
���� �!������������������
��)���� ���$������$����� ������$�
��/�����
�����
�������� ��� 
����
�D�
��
�!� ������ �
� �� �����"�� ��� ����� ��� �������!� ��
��� �����
���� ������ �
�����B�� �

����1��������������
��������
�����������������
� �
�������
�����������)�� ������
��� ��� ��������
��� ������� �� ��� )��� ������ ���� ���� ��$���� #�����@� 
� ��� ��� �� ����
���� 
�������� ����������� �$������
0���������������������/� ���������������
��)�������  �����
���0=5�!�����������$���������"���
��)������� ���!�0 ������
��������)������ ���� ��1��$��������������
�
��)�����������	������
�������$���
����������� ��� ���������0�����������������
��)���������"�����.��
������ B�/��$����"�� ������� �������� ���1���!� 0����� � 
�� ������ ���� �� ���)���� ���� ��������� ��������
1�������
�
(��
��	��� �)����	�
0$�� ��� #������
����� 6�� ����� �� ;������ C������ ����� � �)$�� ����� ��� � 0�������� =������� ��������

������������������/�����
���F�"������������������ ����1������V������$������/�����V�������������/���� $�����
�� �� �� ����� �����$������� ������ ���� �� �� ��� 
�� ���� � ���� ����� ������ �� $���� ���"�� ��� ��$�����0� �� �� �� �
����������������������������6
����
�1�!���$����
�) $� ���)��������������/���V6�������������������V���� �
�1��
���
������������$���������
������
���$�������������$�����$���$�������$���/�#������
�� ��������1���
�1�������������/���"�!������������ ��� �����
�����$�� ��� "�� ����� ���� ������ ��������� ����� "�� ��� �� ���1���� ���� 
���� ��� ���
�� ���� ��� ����� ��� ���
����
�!� ����� ��� ���1���� �
��� #������
����� ��$���/� ��������� �� $�� ����� ��$��$����!� ���� ��������������
6�� �������;������C�����������������������
�������� ��
�
7���
@�D��������/
!�����
�� C�$ �
��/$�� ������������	���)"�� �
�
�
�
�
��������	!����)������������0���1	���	�785��	
	��� 	 � �
����
�
L������� ���� �� ��� ���$������ �� ����$���� ��$�#������  ������� ���� ��$�
����� �� ������������ 0��
������
=
�������  ����  ������ ������ ����
����� ���$��#�$�� ��
 ����� �5���� ���D
��� ������ ������������ �5���� �� ���
 ���/�
����.� ��������
����$������ �����������������.���� 9'\!������������������������/����������$�����-9��� �
.-\!������������ 	�1�2����*��-����� ��
VD
��� ������� �5���� �� 
����� ���
���� �� 
������ �
��� � 
����/� �$���
�����/� �
�2����� �5���� �� �����)"��
������� ��
�������� ����2�� '�� �� &<�  ������ ���
����� �� ���  ���)���� ��
�2���� -������ ��$�
�� �� ��)��� D
���
������$������������
������
��� �����V!������������ �
���$����������
����������
B����$�������������������������
������$�����$����� �����5���� �����0=5�����"�������%����''\��
7���������� ����$����������
��)������$������"����� �$����������5���� �!���������������
�������������� $��
��� ��� �
��� ��
������� �5����� 
����
�� �� �0=5�� �� 
���� �$��� ��� ������� � 9����� ��� �������� ����  ������
������
��������)��������9\��
+������� ��� ��� "�� 
�/���� ��� 
������ �5���� �� ��1��� $��� �������� ��9��.��  ������ ���� �����<!-� ��$���
���
��$�
�!�)�������
��������)���� ������ �������
�
7���
@�D��������/
�
�
�
�
�
�
�
�



� �� �

�
�
�
�

�
9�������������������
���@3���"�������&�0����
��	�	� ���������
	���"��������������
�
D
�������� ��
���� �� ���� 99!�.� ��$���
��� ��$�
�� ��� � �� �� )��� ���/���� ����$���1�� 
������ ���� ��� �

���� � �
������ ��� �
�)������� �
�����!� ����  ���)����  ���1�� ���
����� 
��
���� ��� � ���� � 
��$� ��
������� �����
������/� .��� ��$���
��� ��$�
��� 7�� ���� � 
��$� �� 
����� 
��
����  ���� ������ ��$���
��� ��$�
� �
 ���)���!�
�1�����������$�����
��
���� ����������� XD	��
+��� ��� ��
�����$�� ��� ��� ��� ��� ��� �� ;������ ��9��9�� � ����� �
�)������ �������� ����$����� ������ �� �����
�'!�� ���� 
���� � �
�����!� �� ����
������ ����� ��� 
��� � �� ���� ���
���� �
�)����� �
������ �����
��
��������$����� ��������
6
����:
�� 5$���������$�����������������������"��) �������
��
�����������$���1������
�����#����1��� ���
���
������!���
����)��������$����/����$���������+� ������)����$��
������������������.-!<���$���
���
�� �$����
(�� �
� ��� ������� ��� ����$���� �� �#�
�� ��
��������� � ���� ��� �� ���
��� ���  ������� ��� '<!%� ��$���
���

���$���� �
�"�� ��� �$������1�� �
������ ��������
�1��� !� ������ �� �
������ �� ��1���$�� � ��� �
����!� ����� )� ����
���
�1�����������'.!.���$���
���
���$����(������
� �������������
����1���������
��
������������
�
�� ���
(��������)�����������$���������$���1�����$��
��
 ������)���
�����I��!<���$���
���
���$��J��
�
6
�
�����7�������"�
�
�
:��!
������	����������/��������
����0��	��������
�
�
������� ��$���� $����
���� ��� ��� (�����B�$����!� �� � �
����� 8����
��
4��!� ��� ��������� ���$�!� �� �����
���������
���$����� �"���������
���"������������
� ��$��1������$����/��$����"��������������$��������� �
���
���/������"���
V=������
�"������������ ���������)������)���������� ���
������
��������#���������������
���������� � ���)�
��
��������������
����V!�
��"�$��������
������� 
�����
6
��������V����V!���
�"�������V��$$���V�I�� $����$� �J!���������#$������$�������
��������
����#�
������ �
������ �"�$������
�������
�������)������������� �
��������
V+����$�$�� ���� ������� ����� ��
����� ��$���!� 
���)�� �� ����
��� ��� �����
���� ��"�� ������� ��� ���/�
����
1���$��/� $�����!� ����� ��� ��� ��� �"��� 
����� � ���
����� ���
������ �$�� ���� ��"�� �
����� ��� ����
����)���/��
����'*V!�����)��������
�����
V7����� ��� ����� ������� $�1������ �$�� ��� ����$��� ��� �� 
����� ������������ ����$����V!� ����� *�� $�� ����� ���
��
�������������$����������$���������1���������
�� �
����
(����� (��� � B�$����� *�� $�� ��$�� 
�)�
���� ����
��� ��� ��� ���$��� �����  �� 
�#���� )�
���� ����
������#
�����;���$���!��
� ����!�0���
�$�����$��L� $����
�
7���
@�D��������/
�
�
�
�
�
�
������������������0���
��������	����"��!������
	��� ������
�	$�.;;�
�
Q�� ������ $����� 5� ���������� 
�� �
����� ���� �����$�� /� ������$�)��� �� �������� I0;?�J� ����� ��� 9��'��

������8����
� ��� 
�������� ������$�)��� 
�� ������$ �)��� ����� ��� � ��Q�� ���� �� ���� ���  ������ ���
��$��

��$���� ���
����/� ������$�)��!� �� ��� ���� ��� ����� ��)$�� �� ������$�)��� �� B� 
���� ����� ��� ��$���� ��
����������&�����������������!������������������
�� �������
���1�� /��@TT,,,��/�� /��
����� �1�� ���
>�2��
��/���������$���������������
����/��������
� �������������$�)��!�������
������
�� �
���C�
��
��
������#�
�!�D�
��$�4!�>7�!�8���
�� �!�8�$��1/!�6
� �1����!�8�$�����!�8/�1� ����+3#�
���
>�2�� 
��/�9�� ���� ��� �-� ���
����/� ������$�)��!� �� )� �� ��� ����� ����������$��� ��
��� �����$��� 
�� �
����
������$�)��������C�B��
�1/������������$�����0;?�5�� �����$��9�����������
X
��1�����������$�)���6��

��]�>�
���8�
�����6�
��5 ���������$�����'-�!���������'<����������>�2������
���� $������/�������$�)�������&.����
����/!�'-��
�� �����/����������$������������/����'&��������������� $�)��!�
������������������
��/������

����������	� ��"����

J���0�������	��������



� �� �

(����$��� ��������� ������$�)��� ����� �����$�� ������� � ������� ��>� �� >���1/���� ��� ��� ���� ������!�
C����$��
 �����&�!�������$�)�����>���1/�������.��!� ���$������X
����
 ������������������������D������
X
���#�
���
(����$��� ����
������ ������$�)��� ��� D��� ����� ��� ��$� ��� �� ������� ��� ����� ��� 9���� �������� =��� �����$���
��$��������������$�)��������6������;����I��������� ��J�����������$����������������������������������� ��
6
�)��� 	�
$���� ������$�)��� ��� �������$�� ����2�� 9��� � �� '���� ������!� �� ��� ����� ����� ����� ����� �
�$������ !��� �
��� ��$��
�������� �������$�)����(� ���������
����
�1���������������������������
��� ��
������$�)����
(����$���������$�)������������5�1�#������
� ������ �������I9��J���������$�)�����	4����I9.�J����>�$���
 ������
�.�� �������� 6
��� ���� ��2�� ���� �����$��/� �$���� ���� ������� ������$�)��� *
���� ��!� �� ����  ������ ���
���� �$���� ��� ����/� ������$�)��!� ��2�� ������� 	�� � 0���$$�/� �����
���4� �#��1���1�� ���� ��1/��$� 4� ��
�����������0
�����!�8����
����6�
�� �$����	���$���� �������$�)���	�
������������	�
�����
+����������$�)�����B� 
���!������������������&���� ��������������������
)�������������$�)���������$��� �!�
���� ��� �����
������ �� D�� 
���� �
����� ������ ���1� ��� �� ����� ��� ��$���� ��$��� 
�� �
��� ��� B� 
���� ��
����$��������������������$�)������'�������&������� �����
�� �
���
���� 
�� �
����� ������� ����������� �� ���
��� ������ 
�����!� ����1��� ��� �������!� 1���
������ 
����� !�
����1��� ������$�)��� �� 
� ����� �� 1�$���V�
����
���� ����V� �� �����
�� ������$�)��/� �������!� ��
����� ���� �� ���
��$���$������ ������
��������$�������
�� �
�����
 ��/�-���������$�)�������������������������5>�$��
� ���

����)�
����
���
�������+�����������$��/��������
 ���
�������������������
�$��"��9��&�� �������
�
7���
@�����
����$����
�
�
�
���������	��� �#<��������������������	��������0���� 	$�
�
6
���� ����������� �����$������ ���1���!� 
���$����� �� 
�$����� ����� ��������)���� 9�����  �����!� ��
����������������������=
������ ������ ��������������I =B�J!���� ���-!-\�C
��������
���������2�� ����� .&�
 �����������������
���������^����
��������������� �$���I�<!.\���������������!-\���)��
�1�J��

�
�

+�� C
������� ��$��� ������ �� ��������� ���$��� �$������� � I9�!.� ����J� ��� >�2�
���� I�%!�� ����J�� (�!�
���
����$�� ���C
������� ��7��$����� I�'!�� ����J!�L� )���� I��!<�����J!� �$�������� ��0���
����� I�� �.!��
����J!������1���������������)������������������  ���
������������������$����
+�� '�.'9�&.�� C
����� ����� ��� ���
)�$�� ���  ������ �� �� �
���/!� ���� .9��<9� ������ ����� ���
)�$�� ��������
)��$�������� +�� 
�� � ��� �
�"� � 
��
���� �������� )��$ �� ���
)�$�� ��� '&�-%.� �����!� ��� ����
�� � ���
����� � 9&<��%�!� �� �������)��$���� ����
����� ���� --'� &%<� $������ �
�����)��$���� ����
����� ����
��<���%��� �����!� �� ��������
�������/� ��� �<��9''!� �� � �� �� �/� ��� 9�9���<� ���
)�$�� ��
����� ������!�
'-��&-9�������$�)���������!������-�9��/���������$�� �����
������������
�



� �� �

�
+��'�%.-�%.'���������������
�/��������)�� �����!��� ��������/����'9�'�9!����������!%�������(����)��
�/����������������-�� �����������)���

�

>�2�� 
��$����� '!<� ��$������ ����������� ���
���/� ��� ���  ������ ������ 
��$������ ��������� ��#�
��������
���������!����������
�������������$������$����)�� ���������$����������������!����$��������
��������
�!-���$����� 
�2���!��$���
��������)�����
�����9�� �$���������������"�!�������
������)�����)�����9���$ ��������
9�������"�� 
�2�������
�������������������1��B���� ������������������6��������9�����



� �� �

�

�
�
����� �-!&\� C
����� ���
���/� ��� ���  ������ ���� ��� �$�� ���� ����
�����!� �����$�� ��� ���������� �����$�����
���1�� 
���$����� 
�$����� ����� ��������)���� 9�� ���  �����!� �� ����� ��� �������� =
������ ������ ���
����������� I=B�J�� �'!�� \�C
����� ���� ��� ��
������� �$ ���
�������� �)���!� ��
������� ��
���� ������� ���� ��� /�
�9!�\!� �� ��
������� ���$����� ��
������ ���/� &�!9\�� �� ��
�)������ ����
����� 
�������� ��)��
1�� I.�\� ��
�����������&!9\�����J��
�

�
������������ �����)"�� �������� ����� ��� �$�2��  ���
�1 ���� ���$�����V
�2���� �� ����
������� (����)�� ���/�
����� ��� ����
������ ������ �$������ ��� �� ������� ����� �� ��� ��� ��� �<�  ������ I<.\J!� ��1��$������ �������
�$�2�/����'�� ������
���)����<�\���������������7 ����
����������������
�)����������
����������
��2�� ��������)����� ���
����� ��� ���  ������� �$����� �� � �����1���� �� �� ������� ������� ��
�)������
�$���
���������)�����
�
6
�
����@�7�������"�
�
�
�
�
�



� �	 �

��	������0�	0��1���� �	���	����� ���������)������0 ��6;;;=�
�
���� ����2�� ��
���� �������
�� �� 
������� ���"��� ��� �� � ���� ����"�� ����� ��� �<����  �����!� ��������
���
��������� � ��1���� D$�����
 �� 6
�������� ��
���� � ������
�� ���� �����$��/� ��
���� �� $����� �� ������
0
����� � ������ ������� 9�&� 
�������� 
�������� $�"��� ���� ��� ��� ��� 9�����  ������ ���� �9�@�!� �<%���
 ������&9@�!����<���� ����������9�@���
+��� 
���$����� �����$����� ��� ����� ���� ������ )��� ��� � �
������ ������� �]6� ���� ����� ��� ����� 
���
�!�
�������"�� ��� ��� 
����1�� ���
������� ������� ����� ��� ���� �������� ��
���� ��� ��������� 
�#�����$������ ��
 ����
��������
�����
7� �
� �� �����)����� ��� ��)$�� ��� �$����/� ���$�������� 0��$���� 0��
����� #���
�1���� 
���� �� 	�� 
����
������
�����/� �
 �����1���� I0X�587+J!� �
����� �
 ��� ��1���� ��� �/� ���
����/� ���������!� 
��"�$�� ��� ���

����������
������
����
���������'�&�
��������
�� ������$�"���
=���5X
������ ������ �� 
�#�
��� ?�$$� ��
����� �� ��)���� � ��
�)���!� �������� 9�����  �����!� �
����� ���
��� �"���� ��"�� ����� ��������� �� ������ $�"�� �������
 �� �� 
��������B����� ���
��� ���
�� ����� ��� �����/�
�����"�� ��/������ ��� ����$������ ������ ��
���� ������ �
�� �� 
������!� �$��  ������ �
��  ������ ������
����������������!�������
����������������$��
���� �������!����$���������/��$����"����$�����
����$��� ���
��$���� ������
���
�
6
�
�����7�������"!�����
@�D��������/
�
�
�
������������������ �����6�8.��	
�����8������ 0���	� ���8.��	
������ �
�
*���)���� �����)���� �� ��
�
�������� �
��$������ ���9 �����  �����!� ����� ��� ������$��C��#�!� �� ����$��� ��� � ��
�����1�����������������$����"������
������������� ������1�������������1���������
��!����
������������ 
����
�����������������$�"������� �����/�/
������/����� ���
���
+��C��#�!���������������������������������������
 �
���������
��$���������
�$������<���
�����(����" ��
������������
��)���������$���1������������� $�)� $�����C��#�����������������
����$������!��������� ����
��$��7���>����"!����$������F���)���"���	
�)����	��� �
�=]��!�C�$����X�
������$�������=�$��1�����
(�� ����� ��� ��
���� ��"�� ����� �� ���
�$��C��#�!� ���� � ���<9� ��������$��� �� �������� ����$��#������ ������
�������� �$�������� �
���� ���9����!�)��� ��� ������ ��� ��� �� ������� ���  ������ 
�����7������ ��� �
�"�� ��

������������������� �������9!����$������������
������.���������$����������$����
�����$����������� 
������������ �����!��������������
�"����
�������� �
%���������)������-���$��������������������)�������� ����$�������$�����������������������1����I�
��)�� �
�
��������������1��������������1����������J������� ������$�������
���!��������
���������9���������)� �
��� �-� ��$������ ������ ������ #������ ������ ��$�"��� � $�������� �����
�� � ����
�� ����$�� ��� ��'�
��������$��� �� �
����� ��� ��� �������� ���9!�� ��$������ ������ ������ ��
�����$��� ������ ��$�"��� �$��������
�����
�� �����
������$���������������������$������ 
������������!����$������������
�
6
�
�����7�������"!�����
@�D��������/
�
�
�
3����"���
�)���	�����������
	����	��� 	�����)���
	� ��0���1���� ��!	�
�
0����������$�$���������$�"���������������������$� ����������$�!��$��������
���$��������������������� 
�$�!�
 
���� ��� ��
����� 6���� ��� �������� ��$���� ��
�2���� �� )�� ��$� �� �� �
� ��� ����������!� ���
����
5������
��	
� ��
=������
����������������"�/������/��$�)��/���
����� �9�������� ������
��
��$�� ���������������������� �1����
��� '\!� �� �� ��$������/� ���  ������-\�� 	�������� ��� �����
�$�� ���
������� ��� �
���$�� 
����� ��� �� ���
9����������-�&�������$���/��(������������ $������� �
)�����
����
�1���$������
��������
�2�������)����� ���
��$��������$�
�� ���)����I$���������J!������$����� ���������"�� ��������$���$��$�"�����"�����9����$� ����
��$�
��  ���)����� ��
���� �� ������ �)�� � $����� ������ �� ���0� ��!� �� �� ��
��$������� ��� ���)�1�� �
�����
����
� �� ���
�� ��� ��� ��� ��
����
� ���$����� ��
�V
��� � ��� ������1���� �������
�� �� �� �
������ ���$�)�����
�����������������V��
�����������
�������0=5���6$�"���������$������������ �
������$�"�����������$���1������������$��������
��������� �� �
� ��� ��
������� ��� ��� ������ ������� ��� � V��
� ���1/��
��� V!� �������� ������ �����
���
�������$����
�����������
��������
���2�����
� ����
�����
7��
��������������������$���������<�\���
������
� 2����$�"������������
����������
����
��
������
$�"�����
� �����
����������������������������)��� ��1�����������$�"�����$���
��$���+��-�5�/� ������

�)$� � ���$��"�� 
������ $�"�� �������
�� �� ��$����� ��
������  ������ ��� ������
���
����!� ���� ��!�

����
��
���!�$�"�������� �
�������
��$���������$ �������\��
�
6
�
�����7�������"!�����
@�D��������/
�



� �
 �

�
�
3��	������ �� �)����	-� �����	� 	$� ��!�� 0������	�	�� CJ  � 6;;� �� 	�	��� ���	��
�� �	�
������	���4;8�0��������������"��
�C�
�
B��������� ����"������ ������ ���
��$��!� ��� ��
���� �� � ������ �
���$�� ��� ��� ����
���� ��"� ��� �-�  �������
�
������� ������� ����"� �  �����
����� �� ��
������ � � ������� ��� ������ ������ ��� ���� �� �������

�����������
��������������������������"���������� �"�������
�������
7��
�����������������������$���
���������
 �����1�� �� 0���0
�1��" �����$������������������������"�������
����"������ ��������� F�$���� ���� ���/� ����)���� ��
�� ����� �������1���� ��"�� ��� ������!� �� ��
�������
1���
�� ��� ������ ��� )��� ������ ��� �
���$�� ����"�� 
��� ���� ��
��������� 7��!� ��� ����$��� �� � ���)����
���$���!�����������������������������$������������� ������������
���������
����!����������������"����� ��� �
��1�#����/� ��
���� ����� "�� ��� �������!� ��$�� ��� � ���1����� �$�������/!� �
�)�����/� �$�� �
� �/� 
������ !�
$��������������$������������������)�����
������� ����������
��$����
�
J���0�������0��0��	�������� �)����	���"���������	�� �
6
���� ���1���� 0��� 0
�1��"� !� �
����� "�� ��� ���������� ���� )��� ���  �������� ������ �
!� 
�����2���
����$���� ����$�!� ���$�����
� ���  ���� ����$�����!�  � ������� /���
� �� �$�1���1� ��� �����$�1���� �
�������� �

���������������������������
���$������������
��$ �������"����9�'��� �������
5� ������� )��$������� �� ��
��������� 
��� ��� ��
���1�� �� ���1�1���� 
������� ������� �� ������� �
�)�����
+�
�����������������"�����
�
����$�������������
� �������
�)����������
���/�1�$����!������/��
�)����
�����B������� 
�
����$����� ��� 
��$������ �$� �� �� 
 ���������� ��$��
��/� �� ����
���$��/� ����
�!� ������ �� �
��
��������� 
�
���� $����� �� �
�)������ �����
���� 
 ���������� �������� >�� ��� �<<���  ������ �������
�
�)����� ������
����!���
����������������������� ��������
�)����������
���/�1�$���������/�����2�
�
�������5�����������������������$�����	�$�"��
������������������C
������������������
�����
����� 2���
������/���/�������
��)�����
�������� ��������� �
����
�� ��������� �� ��� ����� ��
�����!� ��� ���
������ � )��� ��� ��� ������ 
����� �
��)��� �� ��� �� ��$���
�����������
5� �
��)��� �� ��$��� 
�#�
�
�� �� ���� ������� �� �������� �� ����� �
��)��� ���������
�� �
���� �� 
���������� ���� ����
����
�� ��� � ����
����� 
�#����� �� ����
��� ��� ��� ��� � ��� ��� ������$�� ���������� 
����� ��� �<<���  ������ ��

�/����$�����������������$�!� ������������/������ ���������/�#���$�������C
�������������������������

���������������������������$���B�� ��� ���������� ����"������������
�������������������1�������$��
���/��9���+���)���������������������
���������/�.� !�������������
�����"����)��$��5���
���	�$�"������� ��$���5�
(�)���������
�������� ������$����1���� ���
������� ���>������������������� ���$�����
����1�����+������ �
��� ������ �
����� ��� 
���$�� �� $������� �� ����
���$��� 
���
��� ��� �
��)��!� �� ���� ����� ��� ����"�� ���
��$�������$��������
�)�����������
����
����������� �"�
���������������������
��)������
��$��������� 
����
�����$�� A� ��
������ �� 
��
������� F$���� 
�#�
�
�� ��/��$� ���� �$������!� �������� ��� 
�#�
�
��
��/��$� ����
�������
����������������
��
�2������� �
�
(���
����	�������)�������$��
�"�	$�	�/�����	���
0����������"������ $�������������)�����
�������! ����������-� ������:
�����:!������$�������������
�����$����)���
����������������� �"��������
������$ ����/����
���������"������
������������"�������6��
 /�
�� �!� �
�)������ �� �$������� 
�$���� ������ � 
���� �$ � �� 
�� ��#���
����� ��
���)��/� ��
����1�� 
��������
�
������� �����1���� �� ������ ��� ��$������ ��
����
���
 �� ��������
���� ���  �����
���� ���$�������!� ������
��#�1���
��� 
�
����� ��� ���� � ��� ��� �
���$��#����1� 
���� �������1���� ��� ��
��������� ����"�/� ��
�������! � ��
��������������#���1����
���������� � �����
������ 
��������&'!'\�
������������ ���������)�����
5�>�������������������)��$������!�����)���������
�� ������������
����
������2���
�������
��)�����
�����$����
������
����
�����������������/��$�)��� ��#�
��1������������������
������Q��� ��������$��� �
��������)��$����������������������/��$�)������#�
�� 1�������������������������
��$������C
�����������
���������� �
 ������� �
������1���� �������� ����
�$��� �!� �� ����� ������ ���
���� ���� )��� ��� �������
�� ��
�
� �� ���������������
������5��������	�$�"��5�=
�� ���������
� ����������)��$����������$��
���
�����
����$�� �������� 
��
�2������!� �������� 
���$�� � �
 ��$������ 
����
��� ����
���� �� ���
�����+��� ��� ���
�
� �� ��� ����� �����$�!� �� ��
��������� ��)��$������� � �� ��������� ���� ����)����Q��$������ �$�� ��
��������
$����� ��� �$�1�� �$�� ������������ ��� )��� ��� ��� ���"��� � �
��)��� ��
����� ������ ����� ��)��� �������� �����
������������1���!��$������������"�������
�������2 �
����������/�9-���$������������$���/!������ �����
�%���$����������
�����!���������/�����&���$�������$ ���/��
�
6
�
�����7�������"!�����
@�=������/
�!�����
�7����
�
�
�
�



� �� �

#<�9�� ��	��
����	�0����0�	����0������	�
�
6
��������� ��
������ ������ /
�������� ���  
�2������
������$�� �
����� �� �"������ �� ��
����� ��
��������� � �
������ � )��$����!� ��� "�� ��������� ����1���� ��� 
���� ��
��������!� ���
��������� �� �����1���!� ��� ����� ��� �� � ��������
����
����$�� �� �"������ ����� ��� 
�����!� C
������� �� 
��
�������� ����� �����
������ �� ��$������� �
�������� ��� ���
#������!� 
��$�� ��� ���"��1�� ������
�� ��
��������!�
��������� �� ��
��� ��� ������� ��
��������� ;���1�� D�$� ��
����"����
6
�����������
� 
������#����1�
����������#������ ���5
����� �"���"��������"���$� ��������������!����
��� ��������
�����1���!� #����1�
����� �����
�����/� ����������5��� 
��������/� 
�������!� ��� ��������� ��$���
����������� ����� � ���������� � �����
�� ��  �����
�� ���� �� >B+�5�� ��� �� 
�
���� $��� 
��
������ ��
��
����� ��������� ��� 
�����$��� 9��&�59�9��!� ����� �� � ���� �
����� ��
��� ���� ��
��������!� ��������� ��
��/��$� �������������
���$��������
��������������
 ��
�����������
���������
)���������������
��
����
��� #�������A� �$���� 
������� ��������� (���$�� 1�� �����
�� ��� ��2���
����� ��
�����!� 
� 
���� ��

������� ��5�� �� �
���� ��� �������� �� ��/��$� ���� *�� 
���$�� C�
1� � ��
��$�"� �������$�� ��� ����� ��� ��
>B+�5�� ����� ������$���� �� ��$�������!� 
�
����� ��  
��������� 
��������� �� ��$��� ������"�/�

��
������/� 
� 
���� ��� ��������� ������ ��� 
���� 
� �.!'� ��$������ ��
�� �
������� 
������ �� 
������
������1����� � 1���
�� ��� ������������ ��� D�
�� ���!� � �� ����� ��� ��
�)����� �
������� ��� X����� ���

� ����$��������
���������
(�!� �����"�� ��������� ������� ��� ��
����� ��������!� ����$�� ��!� C
������� "�� ������ �
��� ��
�)������
��
����
��/� #������!� ��� ��� ����������� ���������1��� � ��� �
�� ��$���� 
������� �
������� �&!� �<� �� .� ��$���� ��
��
����"� ���������
��������
��$���1��������
����� ��� �������
�$������C
�����������!��������D�$�������"!�/
������ �"���
���$�����������$����
��������$���1����������
��"�� �����
���� ��� ������ ��������� ����� �
������ ��� � 
���$����� ���$��� �� ������ ��� ��$���� ������� ���$�)��! �
�������!� $�"��� "�� �������� )��$�
���� �$�� "�� ���� ��� �� ��$���2���� $�"����� )��$�
����� 7���� "�� �
�������� ��
��
��������"��C
������������������������
�������� � "���� 
�2�������
� �/�����$����$���1���
�����1���� �� ����������� ����� ��� ���������� �������� �� �$�)��� ��$�� 
������� 
�����$��� �������� ���

���$� ����� "�� ����� �� ����� ��
����� 
� 
��� 
����� ���� ;����� ��� �� 
� 
���� ��� 
������ ���$�����
V�
������ ��� ���V� I�
������X�
� 0$$J!� ����� "�� ���$��� ����� �� ����������� ����$���� 
� 
���� ��� 
�������� ��
���������
�����������������9��&��
7���
��1����$���1����������$����!�
��$������������ ����������1�������$���������$����������2�
�����$�� ����
���� >B+�5���� ��
��� ����� (� $����� ��� ��� ����������� � ����$������ ��
� >������
����� ����
�� ��� ��� ���
�����$�������������1������������/��������1���!�
�� �������$�
��1������
��$�����/���1���$��/����)����!� �������
D�$��� ����"�� ��� �� ��� ������ ������ ���
����� �� �"��� ��� �� 1�$����!� ����"�� ��� �� C
�������� ��$�����
����������� ����$����� �
������� ������� ���� 9\�� ���
� ���� 
���!� ��
����� ��� 1�$�� �����
���� 9�5��������
��$���������$��������9�9���
��
��� �����>B+�5�����
�������������$�����"����� ��
�����������/����������������)���������$�)����!�
���)����������������1�������(�!����������D�$����� ��"!������"�����
��$�����������
���������
���!�
����
��������
��
��������
� 
���!���������������� �"��������/
����������������
�
6
�
�����7�������"�!�����
@�D��������/
�
�
�
?� �	��
�)��������������
�
�
����������������� �	�����9	
�0�/���!�/���
������� 3�!�����
�� �
����� �� �������� ������$���/� �� ���)����� ���/� ��� ��V
���� �:�� �����V� ���V1
����1�V!� ������ ��� �����
������������
�@�VQ��������$�)!������
����)�����RKV ��(�!�)������������������������ �����
���)�$�"�K �
+������
��������������������
����1��X�$���#��� �#� ��$�������B� 
���@�
VB��
)�$�� ���� ������#���$���� ������$�)��� ��B� 
���� ��� 
����� ��� ������#���$����� ���� �������� ��
�������
*$� �$� V
����V� ��� �� ����� �$������ �
���� �/������� ��� �� 
�$������� ��
� ��� ��
���� ��$��� ��$�� ��������
V��$����
��V��=
����������
�!������$��1���!�
������ ����������������=��$�!������� ���$�����
��$������
�����������������$�������������$������������ ��� ������	
�������
���!�����������
�����)�����������$ ��
������������1��B��1���$������"������������ ������/� ��
�
������������
����1�����������$�"����7����!�
����/���
�
����/��"���������������������
���������� ���������!���)�����������
����
�
���������������� �
����������)���� ���
���
������$����
(���1� ��� �������� ��
������� ��� �
����>������
����� � �������!� ��
��������� �� ��
���� �� ����
��� ��� ���
����� ��$��������  ���)���� ����
�!� /���
�
�� �� �
��� � �"�� ����� �$�"���� 
���� 
������ 	���� "�� ������ �����
�$�"���!������������(�������>������
�������������� �������)��������/
��
����
�#���
�����
�/��"����



� �� �

������� ������� � ��
�������� +�$����� ������R� 6������� ��
���� ��� ���� 
������ ��������!� �� �/� ��"����
����
���!��� ��"������
� ���
�����������������
��
 �������
����
���������������
��$����������
������
�����!� ���)���� �������� ��)� ��
�/���$���������� 	�� � ��� ���� ��� 
������ ������ �
���� �� ����� ��� "����
����� ����������������$�������������
��)� ��� ��)�� ��
��������� ������)������ ���
�� �� ����
� �� ��� ����� (���$���!� ����� ���� ��
����/� ��
����1�����/�$�������$�������#���$��������
� �����$� �� ����������/�������������
�����������1�������
����� ��� �������� ��� ���$����� ���� ����� 
���� ���� ��� ����� ��
����1�� ��
���� ��������� ��"�� ������ �$��
��)������
��
�/������������ �����!���������������� ���������������1������)� �
����7������$���������� 
��
��$�!� ��)�� ��� ��� ����� )��� ��� ��� �$������� �
�����!� �� ��������� ������ 
����$������� 	������
� ��� �����
�� �������@���
������)�����!���
�����
�2���)��)��� �>��$�������������������������
���$��
�"�� 
���1��

��� ��1���������1�������
������������$���!������ ������������)��V��
7�� >������
����� ��������!� ��
��������� �� ��
��� �
� ����@� V(���� ������� ������ >������
����� ��� �����
������$�� ��� ��� �
����� �
�������� �������� ���$�)���� � ��� $�"����� �������� ��� �������� ��
�������
� ���
�� �� ��������� ��
������ �� ��������$����� ������� � �����$�� ��� ������� ������/� ���$�)��� �� 
�� �����

����$���� ���
�������� �
������
����������$�"��� �����������������
������>������
�������������$����
�� $���
����� �������� ��
�����!� �� ���
����� �������/ � ��
������!� ���� ����� �� ����������� � ���
�!� ���

���$������ ��� ���1���� ��� $���
����� �
�������� �� = 
������� 
�
������� >������
����� ����������
�����������$�)�����������������������
�����������$� ���������/���
��������������1�����
��1��1����
���������� �� �
�)������� ��������� ��� �
������� ������� ���$�)��� �� �� ���������� �
�)���� �� ��� $�"�����
�������/���
������������������������
���������X�$�� �#����#���$����������$�)�����B� 
������9��9�� ����� �
�������� ��)��� 
�/���� �� ������� ��� ''!.� ��$������ ��� �� 
�������$����� ��� X���$���� 
���$����
�
����������������
���������
���/�������V��
�
A������	� ��!��	�����
�����L��	)%��
7� ���� �� 
�������  
�������$����V��
���V� �� ���� �� 
 ������ � /�$��� �!� ���)�� )�#�C�$��� ��7���L���"�
����������� ��������$���
6
������������������L���"���������)������������
�� �
��������
������������������
�"��A���C�6� ����
�����
����
�����1���$�������
������������6
������ �<%.������$��������$�����������
������������C�65�! �
���������������������
����
�����<<�������<<.��6��� 
������ ��������$������B� 
�������������������$���
����� ��� 
�
���� �� 
������ C��� 	������ �� ������ �� �� ��� �� ������$�� ����� ��� 
��)������� ��2������/�
����������$���
�
��
�������
�������D�C��D��������� ��
���������V�����V���������L���"���������������� ��
B�� �V���$� �V�;�������� ������$����������$�����
 ������������
����C�65��I���9��������9��&�J���
��$������������
���/�����$����L���"���������������� �� 
���
�����������9��%������V����V��$����
����
��
����������(����
��/�����
������
����C�65���/��� 
�����
(�� ����Y��/�������E�#���1������ ��� �� �������� 
�$��� � ������� 
���������� �
���� ������ ��� ����� �����/� � �
�������)����/�/
������/���
����A�B*�C�$��� ���L��� "��������������)�����
������������� ������������� �
��� 
���� ��
������� �� 
������ �  
�������$����� >�$�� �� D����"�� C�$��� � 
��� ����
����� ��
� ���
�� �������� ��$�������
������/��
����$���
���������
(���$���!� �� C�6� ��� ��� ����� �
������ ��
� ��� ��)� ����� �� #�
��$��� ��� ���
� ��� ��	+	5�� ��� � �#�
��
�������!�����!��������!������
���"���
� ������� ������
�/
��������
��$���������$���
(����������!�
�����������������!������ �����
���� ���C
��������
� �$���
����� ��1����IC�;05�J� ����
������ �������1�� ��� ��� ������ ��� ���
� ��� ����� ��
� ��� ��� ���)$���������Q��� "�� L���"� ������ 
������ ���
����������� ���!� �$�� ��$���� �����/����������������1� ���
����/�������������������I������
�������������� J�
�������������
����
�������
�������������7����0��� $�"��"����$����������� ���
���"����� �������
������ ����

����������������
�������1������
�����������$���������������������) ����$������5�����������
��������������"���������5
������/����
������������������$�������$����$���!� �������"��
�����$������������
�������"���0�������� ����������
����
�"������
���������
�
6
�������@�7���3�/
���=������/
�
�
�
�
@�����	������
	�	��&� ���� ������	���	
���	"��� �4� ;;;�
�� 	� �
�
�� �������� �$������Y	���
�������$�1���E����
����� ��$�!��������$�!�
��
���)�$�!��������$�� ��������$� �����
.�9'�� $����� �� ����
������ �
������� �����"���!� �
��� ��!� � ��1�����!� ����
��������!� ��������!�
�����
��������
�������
����������"���!������������ ����$� �1�������������������$���������C=B5�����
�$�������
����������
�������������I���9��'�����9�� -�J�
(�� ����%%� �����
���/� ������1��F$���� ��� ������� ��� �� � ������$�� ���
������ ��$���!� ������
�� ��� ��
�$��
)��������"��������"��
����������������������$���� ���$�����!���������
������������������������������� ����



� �� �

��� $����� �� )��� "�� 
������� �������� ����
����� ����/� 
 ����/� ������� �� 
��)������� 
���
���� ������$������!�
V����
����1�V��������� ���������$���������� $����� �����$�����
���
�������
+���)������������������$������������������$����Y�� ���E����
����I�������/������� ����
�$�����"�������� ����
)��� �/� ��� �������$�� ���)�� �$���� ����� ����� ��$�� �$�� ���� ��� C=B5�� ��� C��5�J� ��� �������1�� ��� ��� ���/����
������� ����� �����$����� ����
������� ���
���� ��� ���� $��� ��
�������� ����� ��� ��$�� ���"�����!� �� �� ���
�
������ �$����� ������!� �� ���� ���� ����� ���!� ��$� ��$�� ��� Y�/$���$�������E� ��
������/� ��$� �� ��
������)$��������
��� �����$��� ���
2���� �
������ +�� �
�� ����"�� ������� ������/� ����������!� ��� ����/� ����� ������ �� ��
�������� #���1���!� ��"���� �$�� �������� .&\� ��� �$����� � �=65��� 0��� ��� � $���� ��$���� ��� ���
���������$����/�$���������
������/!������������1� ��
�������"���
=��$�!� ��� 
���� �
�� ����"�� ����/� ����������� ����� �� �/� ��� \� ����� �$������ ����� ������ ��
����� �$�����"��
���$�1���������������$��$�����������$������
�)$� �C(�5��1���(��/���/�������
���� $�����"��������1�� ����
��������������
���
���$���������)��5�����9�\������� �
�������
�������������������/�����
$������
����
����
���� I��� ����������/� ������� �$�� ��\J!� ����� ��� �
��� ���/���/� ����������� I9�\J� ��� 
�������"���
������������
�����������������������
+������������������/�#���1���������$�$�����7=�5��1 �!����
��$����1����������1�!�)�����������������)��� ��<��
����� ���/� ���������$����/� $����� �� �
����� ������� ��
������� I�� ��� ��
����J� ���
�������
(����� V�����V� ���
���� ��� �
������� 
�����!� �=6� �� ���  ���� �������1�� ����� ����� 
���� �� ��� $���$����

���������6
���� ��������� ��#�
��1�����!� ��� �� ��� 
��� �����������1���� ����� �� �$���� ��+������� ���
��� ����!� �� ���� �����1�� ���$���$��/� ����
�!� 
������ ����� ����������$����!�)��� ��  
������� �
���� ��)��� � �

������ �����
���� ����
���!� �
������ ����"���� �� ���� $��� ����$���� ���� ��� �����1�� �� 
���������$���
�������/������
���������������$������������������� ���$����������������
�����
����
�����$������
6���������!� ��� �
������ 
������
��� �������� V	���
� ��� ���$�1���V� ��� ������ �
� ������  ���
�$�� ��
�����$������ ����
������/� �� ����������/� ������ ��� 
 �������"�� ������� �� �
����� ��� ��� �� )��� ���
��
���$����
�����$��������� ����������L��������� �������
���$��������
���������������
��� �
�1��� �
6������� ��� ��
���� ����� ��� ������ ����� ������ ��"�� �� ��� �
���!� ��
� >�$�����"���� �$���� ��� ����� ���
��$�����������
��������1�����
�����������$������ ����$��9.&�$������6�����:��������)����������������� )���
���
�����
�
6
�
�����7�������"!�����
@�=������/
!�����
�=���
�D �
�)�
�
�
�
����	�������������	����	$�����
���8�����0���"��	��� ������
�
�� �
���������� ��� ��
������� ������� �� �
����� �
�)���! � �������� ��� ��$�� ����
����� ��� 
������ ��� �$�1�!� ��
�
�)���� �����$����� ��
�$��� �
�/!� 
�#���
�1�� ;����� =
� �����"� �����"�� ��������� ��� ���$���������
����
�� ��� 
���� �
���������� ���� ����� ����
$�� �� ��� ��� ��� ������ ��� �/� ��������� �� ������!� �)�� �
����
�������� 4��* ���
������1���$������� ���
@�
�
V=
� ���������������!��)���������$� �!�����"��
�# ���
�!�
��� ���� 
��$���� ��)�� ���$�������� ����
�!� �� �2��� � ��
����� ��$�/� ����
�����!� ��
� ��� ��� �������� ����� ��� � 
���$��
�������������$��������������+������ �2����������� ���������
�
����/� ����#����1���� �
�)������� ��)� � ��
������ �
�������!��������
�)����� ������������������
������ ��
=�$���"�� ��� ��)�� ����
�� ��  $�����"�� ���� ������ �
�2� ��!�
���������!� �$���� �� ���� ��������� ���
 ���!� 
����)$ ��$��
���� �� ����� /�"���� $�� ������� ���
����� ���� �������� � ��
������ ��$���
����� �� ���� ��� �������� �� ������� $�"�� �!�
������$����� ������������ 
�#���
���� 
�#�����!� 
�$ �����
��������
���
����������1���!�
�����$����!���������� ���������
��
�������������1�!�����������������������/����)��� �!�
��$�������
����1���������$�������������
>�� �� �� �� ���� ���� ������� "�� ��)�� ������1����� 7��! � ���� ����� �����!� ��� $����� �
/�����/� ����������
��$��������$����"�@�
�#���
!�$�������!����������!� ����1!��������
�!���)�������!�
�#���
��0��������� ����

�����$������ �������������������$��$�����������/�� �����1������!�
�"��"������������
;����
����� ��������� �� �$�������� $����� ������ ���� � �$���� ��������� ��������� 6;5������ �$��
�������
���!� ����
�������� ������$��1�� ����� ����� ��� ���
����!� �� #�$�5������1�� �������1���!� ��� ��
���  ���
��� �� �
�� ��
����
���!� ������� �����$�������! � ��1�� �##�1�� ��������
���
���!� ,�$$�����
�����$�������!� ������ ���
������
���!� 1�45
���� �� 
���
���!� ��
����� � �����$�������!� �##�1�5
�����������!�
�������������
�����7���������/������ �����������������)"������
����#�$�
�������������$�� ���
��� � $��� ����� ���"�� 
���� ��"�!� �
���� ��� ���� ����� � ���� ���$�� ��
������ ���
)����#���$���� ����� ��� ���� �$�!�
�������������������������������
�#����������
$��� ����
����



� �� �

(������� ����
������ ��� ��� 
�#���
��!�$���������� �$� � ��1��� ������ ��� ����� ����
��������6�������� ���
������� ����������!� ����� ��� ����� ���"�� ����� ��
���! � �
�������� 
����!� ��
�1�����!� ����������� ��
��)� ���)����� ����
��� �
���� (�� �����$���� ��� ���� � �/���!� /��$������ �� ��������
���� �$����1��

����
����/� 
����
���!� #�
��!� 
������/� ������!� $�� �����/� �������� �
��� $��1���� �� ����/�!� ��
� F7� ����
6;+X��+;7!����������������$����1������
����/�����
� R�
6���)�����������
��������
�#���
���������������7�� ����������������������������
���������������������

�#�������B������
�#���
�������������������
���! ��$����)���)��������
�����$������������������������ ���
��� ������ ����$��� F������ 
������ �� ������� ��� ����� ��� ���)���� �� ���� ������ �� )��$�!
����)$������ �� �����
����������!� �����!� ������� 
���� ��$� ���!� 
���� ��� ��1���� �� ���/����� 
�����$������ 0��� �����
�
�������� �� �$�������� �����!� ����� "�� ���� �� ���$����  $������ �� ���$������������� D������ ������!�
��������
���!���������
��������������������������� ���
)�����!���
�F7�����6;+X��+;7R�
F�$���� ������ ��������� ��������� �/� �� ����� $������� �� )��� ����� �� ����!� �� �� �� ������ ����� ���������
7���1���� ���� �����$��� ��� ���/��6��� ����� ��� � $��� � � ���/����� �$�������� ������� (������ ��� ��� ��$������� �
�1����!��$�������������������
�����1������������� ����6
������������)���������/����
����6���������� ����
�� �����������)�������
�����(����������������$����
6
�#���
���� ����
����� ��� ������� ��� 
����
����� ��
�  �)"�� �� ������$���!� ��"� 
������)"�� ��
���������$����� �� ���
��� ���� � ��� ����� ��
���� �
��� ��� 
��
�������� C��$���� �����$��!� ��
� "���� �����
����
�
���� �� ����$�� ��� ��� ��
���� �� ������� ����� � ����$����6
������� )����� ��� ���� ��� ������� �����
�����$���� (������� ����� 
�����$��� ��� ������� �����1� ��� �� ��� ���� ��� ��� ������ ���)������ 
��$�������F�� � 
������
�����$�����
���$�����������������1�!���
������ 
� ��1�!��
��������1�����������
�����!���
������������ �1�!���
F7�����6;+X��+;7R�
(�� ����
������ ��� "���� 
��������  $����� 
�����!� 
� �� �� 
��
�1�� �� ��������� �� ��� "���� ��� �������
�����1���� 
�������� ��)�� �
������ ��� ���/� ����$�/� 
 �#���
���F�)� ����1��� ��� �������� ���� "�� ������������
D������������������� ���
�������	���
�#���
���
�� � �������!������������
����)� ������������$��
���
������ �������� ��� ��$�� ������ ���$���� L����� ��� ����� � ���� ����� 
�#���
�� ������� �����$���� �����1����
�������������)��� 
�������� ��� ���$����6���$����� �� 
�������������������������$�������/���)��$���� �
� ��

�����1�� ��� ��$����� ��� �
������7����� 
���
������ ��� �
�������R��������� �����$���� �����1���� ��� ���
������
����������������
����!���
�"�����!���������� $��!����"����������
���������������$������������ ��������
(�������$����������������
���������$������������� ��$�)�R�
B�1
������ ��� ���� �������� �������� ��� ��� ��
�� 
����� ���� � �$���� �� ����� �������� �������� ��� ����"��� ���
�
�)�������� ���
������������������������������$��� �������������������������������/��0��������
�����! �
������� "���� ��� "�� ���� 2�1�� ��$�)���!� ��
� F7� ���� 6; +X��+;7R� D������ ����
���� ����� ������ ���/�
���������/!� �$������/!� ��$��
��/!� ��
�$��/� 
�#�
�� � �� ����� ���$��� ����� 
��$������ ����� �� �����$��!� �$� � �� ��
��)��� ������1�� �� ��� �
���� ��� ��������� �
��� � ���� ��� �� ������������R� B���� ��� �
������ ����� ���
� ������ �
�����1�����
	
������ �� 
��� 
����� ���/� ���
$���!� �����
�)�!� �� ����1�!� ���������!� �������!� ����������� �� ��������� �
�/�� F�� ��� ��
���� ������� �
������1������ �����!� ���� ������� �� ������R� B�� ���� 
��� ������ &�� ������� �������
���
�� ����� � 
���� � ����!� �� ��� ����� ��$���6�������� �"���� �����)���"���� ����� ���� ��� ����� ��� ���
�����
����� �
������ 
���������� �����1���� �������� �����$�� ���!� �����$�����!� ��������� ������ "���� �� ����� �����
�������������!�������$��������)���
��������������� �����"�����
�����1������� ��
���������������� 
�)�����(����� ��
�����������������1���������������)����$� �����

�
���������������!�����
�������)������
���!���
 ������$�"�!���������
�����������
�$��������������� ��

������������R�(������)��
������������������������ ������"����������!�������$�����������
���!��
���
����$����������$���
F�� ������ ������@� ���� �������� ��
������ ����
����� ) ��$�� �� ������!� �� ��� ��� ��� ����� ����"�� ���������
�������!� ��"� ������������� 
�#���
�!� ����� "�� ���� � ������ ���� 
�
���� ��� ��$���� ������� �� �
������
��� ����� �
��� � ������� ��� ���������/� 
�#�
��R� ��� �� ��� �
��� � ��� ��
��� 
����� ��
�1���R� ��� �����
�
��� ���������
�R�
F�)�� ��"� ��� � 
����� �� ��)� �������� ��� ��� ��
���)�� � ���������� �� ����� ��� 
��$���� ����2�� ���� ��

����
����/��������
�!������$������!����
������
�!� ��������
���
�!���
���
�!��� ���/��$�������$���$��
������$�/�����
�������
����������� $���
�� ���/����� 
������ ��� 
������!� $���$�!� ������� �� ��� ����!� �� �� ��)��� 
������ ��� ����"����� ���� ���$����
(������������������
�����@�F7�����6;+X��+;7R:!��
�
�
���$�������� 
������
�#���
�1��;�����=
� �����" ��
�
6
�
�����7�������"�
�
�
�
�
�
�



� �� �

�
�
�
���!��@"�	������A���	��&����	�����!��	0	��
��@����� ��������	&�
�

�
6�����3�������7����
�����"�������������4���*�
� �7$��
��

�
=����� &'5 ���)���� 0�
�$� C�����!� ����� ��� ���
����� 
 ���������� D�
�1�� +����� ����
��� ��� �������1��
��
����
�� ���
����� � ��1���� 870!� �� 
�)$����� ��� �
 �����
�$�� Y�
������ ����
�E� �� ������� ������
�!� �)��
���
������������� #�1�8
���	
� ��
	���9&5 ���)���������C���������������$���������#�� �������������$�)�����/���C�������������<<&�� ����� �
��� ������� ���)��� ������!�9<5 ���)����� �$����!� 
�� 
���$�� ���)�� ��
����� �$��� ��D�$����
��� �� �� ������
����
�$��V0�
���:��D����8�#�V� �������������$��$�� $������$����
�������
������� ��������� ��� ���������$����� �
������ ��$�"��� $�� ����
�� ��� �����"�� ��� ������� ��� ��� ����$��
�
������ ���������� 5� �
������ ��� ����$�� 
��
���
��� ������ ��
� ��� $����� ���)���$�� ������ ����� ���� ������ 5�
����$�� ��� �����C������D�$����
�� ����� ��� ����$�� ���� � ��� �
� �� �
���$��#��������� ����� ��� �����$���������
�����$������������ �����������
5��
�������������������������
���!���������������� ����� ��5�����$������6
����$����������������
����� ��$��
���� ��� ��� �� ��� �������� ��� ���� ����
�����5�>��$�$� � ���� ��� "�� ��"��  ���$�� 
$����/� ���
�/� ��)��
�1��5�
����$����������V�
� ��)������V�0��
�����
�
6
�
����@�7�������"!�����
@�F���
����$����
�
�
�
��
�
�
���	!�������	������ �
�� ��������%�
�
Y6�� 9��������/� �������� 
�� 3����� 6���
�/ E�
��������������������/�������������������������<��
���$��"�!�������������
��������$���������� ��
���� ��
����/� ����4!� ����� ��� 
������� ��� ����1�������
#���$����� �� 6/�$���$/����� 0� ������ ��� ������/�
���������������� ���������������$�����������!������
Y�������� ����� ��� � ����� �� ������� �����E!�
�������� 0��
������  
�2������� 
���!� ����� ���
�����
�����������
������
���1�������� ���
(����!� �� ��
��� �� 0��
�1�� ��� ��� �-�� ��� �<��
���$��"�� ������$�� 
����� ����������� ���� �� ��
$������� ����!� ����� ���
����
������ ���$��� �����
��)���������������
�$������!�����������
�2���$����� ��������
� �!��������������������$�!�����"��������
����� �����$�� ������ 
�����$��� �1������� �$�� ��$� � � $��������!� �� ��� ��� �� ��)� ��� �� ����1������
���� �����
)�$��������������$�����������R�

D��	���������

	!����8��	!������8�"�	�����������	�� ���
	�	�/�����	���	����������	���

���	!�8������	�	�



� �� �

����� ��� �
� ���� �� �������/� ��$������� ����� ����� 
� ��"�� ��� � $������ ���
������#���$������� ����
C�
��
��!� [�$��� �� D
�,���� =����� ��� �����/� �������� � ���� �������� �� �� ������� >����
!� ����"�����
����
���������������1����������������
�
6
�
�����7�������"!�����
@��5�
��$!�����
�*�
����= �/�����
�
�
�
B�����
 C��������� 	���	���������	!��
�

>1=���$�:��"�� ������� �����"�� ����
�����
� ������/� � ��� ��
�� ������������ 	
�$�������� ��� 9�����  �����!� �)��
��$� 
�/�� �� ��� ����� ��� 
����
������ �� ���� ���$���
������������ ��������
�2����
���������������1��� �
����$������ ������/� ���� �� ��� ��
���$�� 6�������5
��" � �����
��$������� ���� �� �� $�������!� ��$����� �������� ��
�1��������	��� �� ��� ��� ����$�$�� ������ ������ ����� �� ��
3���/� ,��� ��6�����$����� ��� 
���� ��� ��$������ ���� �!� ��
1�$��������������������������D
����1�������)����� �����
(����� ���� ��� ������������ ���������$���1� �
��� 
�/
 ����
��
����� �� �
� �� ��1���� �� ��� ��C�4� >��$�� ����$�$ ��
���� �� ,�"��""��� 0��� !� ����
�� >�1/��$�� >�
�
 ���
>�
� �� ��� ����������� �� ������� 5��� 3
�� � 
����

�������������������$��
 �
���
���#�$����������
�� ���������D
���,�4�� ���������1����>1=���$�:���������

�$� ��������1���������
����������1����$���������� ���#�������������������
�����������������
�"����� ����
��F�$�����D
������������������������� ���
>�2����!��
 �����1��������������
��
����� �������
 ���$���������
���������������
����
�������� ������ ��
�$����1��>1=���$�:������)�������� ���
�����
�
6
�
�����7�������"�
�
�
����	���
��	
	��������������!� 	��� �����������	��� �	��� ����� 	������	!�%�
�
��)� 9����� ������ �
�"�� ��� ������� ���� �!� 9��'�� ���� �� �����P��
��� ��"���� ��"�� �������� ���� �H!� �����
���$����1���
�����&%\� 
�2����C
������� �� ��$������/�  ������ ���� � 
�����$�� ��� ��
��� ������ ���� �!�)��� ��� �����
����� ������ �� �� 9�����  ������� �� ��$������� �
�� ��� ��1�� ���� �� ��!� ��!� ���$�� �<\�  
�2���!� �$��

��$���������������C
�����6
���������� ���������� �������������������'�\!�)����������������
�"������ ����
C
���������
;���$�������������$��� ����
����������
��)������� � ������������
�$��"������ ������
���$��� ��1����*# 	����
B������1�����$���������������
��IB(	J��� 	��������$� ���6����1���������� ��
���������� ����������������/ � ���
9����!��������
� $�)�����$�
�����������
�������"� �����
>�2��
������������������
������������������������ ��������������!�����$����)���� ��
����5���
������ ����
���� ��  ���)����� 	���� ��� ��� �
��� 
�������/� ���� �� 
���
����� ��� ���� ����������!� ������ ��� ���/� ��

����������
����������������� ���F�)�����
������ ������������!��$�2�����'�� �����������������
������ ���
B����$���� ��� ������� ��� �'\� ���/� ����� ������ ������� �������� ������ ��� ������� �� $��� ������� ���1�� ��
���1�����
	��� �� ����� ������� �����)"�� ���2�����!� ��$�� �� ���� ���1�� �$�� ��� 
�����$���� +��������!� ��$��
������� �� �
�����)�� ����!� �$�� �� ������� >�2�� ������$����� �����" �� ��� �������� ���/� ����� ���������� ������� ����"�� ��
��
���� ����
��� ��
����� ����
���� ��$������ ��� �$���!� �� ����� ��� ���� ��� 9&��  �����!� �� ����"���� ������
���� ���
���������������
�������.�� �������
6
���������� ������������$��������������9����� ��� ��!���������
������������������������������
����
������ ������ 
�����$���
����� �����!���������
���1 ����$��������� ��)������ ��� 	��� �� �� ��$��������)"� �
��������������$�����1�������������������������� � ��������1�������L���&.\���������������$��������� �
���� �� ��� ������ ��
� ��� ��� �
������ ����� �/� �������� �� ����� ���9�����  ������ �� ���
�$�� ���/� ��\��=
� ��
������
��$� ����#����1�����
�5���� �� ��� ����� 
����
���� ��)� ����� �������$���6�� ������ ���/� ����� ������ �5���� �� ������� �\!� �$�� ��$ ��
������ �� ��9�����  �������F�"���� ����
�� ����� ���1��� ��� �5���� �� �
���$�� ����� ��$�� ����� ��� ��� ��"��
��)$��������
�����������
�
7���
@�����
����$���!�����
�0�
�����6���)��
�



� �� �

�
�
�
�
�
(��"��������
	���D	����	�����	
��������������	����� ��
�!���
�
5� 6
�������$��  �������R� ��� ������ �
/�����)"�� �� >�
���� D���
�1�� 
���� F��� ���
���"�� �� ���
��$��� F�)� Q��#��� A� 
����� ���
����� ������ ��� 
�� $����1�� �� �������� 9��
��$������ �<�-��  ������� ��"���� ���
��
�������������������>������6
�)������!���

���2���� ��� ���/� ����� �� ������� ��� ���
�/�
���� ����D������������������1��F�
��������
(����!� �� ������� ��� ��)"�����  
�2��
L��������5��
�������� �� ����$�� ����� ���
�� ����� �/
������!� �� ��$������� �����
����$��� ���������� ��$����
��� 6
�1��������
������������������1����$��������2������
���������� �"������ �!����������/������
�2���� �������
������" ���
(���� ���� �� ���#������� ���
�� ��� ��)�� ��� ����  ������ �� ��� �������� ��� ��������� ���������� (�����
���� ���
B� 
������� ����$� ��� ������  �����!� 
��� �������� ���� $� B� 
������� ���������� +������� ��� �� F���1���!� ��
��
������ ������� ����� D�
�����!� �
/���1� ��� ����)���  �� �����
����� �� ������� ������
���� ������� 
�����
 
����B� 
�����
5� �� ��
������ $���
���
�� �������� ��� ����� ������ 
�� ��
���!� ����� ��)� ��� �������� ���� ���!� ������ �/� ��
������������������������)������������/��������A�� ��)���������������
���7
����*���$��
������ ��� 
����
��� 
���� ������  �����!� ��� ��� ����  ����
�$�� � ������� C
�������!� ��
����� �� ���
D���������SF7��
>�2�����
������
������������ ����
���2���������)�� ��/��������������������
��������.�����$��"���(���� )��
�/���������)���������� �������
5�6
���������� ��� 
���� �� 
�$� �����5���$�)����$���
� ��
��� (��$��)�� 
����
1�� ��� �
�����
�� �� ������ ��� �!� ���

���)$�� ���� �� 
����� 
��������� �� ���������!� ��� �� ��� ���$�)��� �� �� ������!� ��"� �� ����� �� ������� ���
��
�2����
����
�1��
���!��$��
��
���!���$�
��� ���$�������
����)����A�������������$��������*���$� �
8�$�����������1���!�������!���������
������� 
�2� !��������������������������������� �����������(��� ��
�� �!� ���� ����"�� ��� ���������� 
�����
���
�� �� ���� �
����
�!� ����"�� ��� �
��� �������� ����� ��$�� ��
��� ��
��$���)����!� �� �
$�� ������ ��� ��� ��V��$����$�V��	��� ����� �����$����!� ��$�������"�� �� �� ���$���1���!� ��� ��"��
���
�������� ����������������������������������� 
 ����������
�����
(�!� ��� ��$����
�� ��������$������� ��� ���� )��� ��� 
�� �2�� ��2�� ��
���1����� Q��#������ 
�� $����1��
��������� >������ ���� ��� ������ ��� �����$����/� ������
 �� ����� ��� ���/� ����� ��)���� ��� ����
����� ��� ��� ��
����������� ���� �!� 
���
���� ����!� ������ �$���1�!� 
 �1���� �$�� ��� �����!� ���� ��� � ��� �<�'��  �����!�
������ ��� �����$����� ����
����� /���$�� ��F�
�������A� ��V����
���� ����5 �
����� �� 
���
����� ������V!�

�������"�����V��
�������������V��������+��������� ���������6�$���
������
����)������
���2������"����������
�������
/���
��� !�������� ������������������������$������
�
7���
@�F���
����$���!�����
�D������Q�������
�
�
�
<�!� 	��� ��������	��
�����	!��	0������� ��������	� ����
�
	��������1��0���>�
 ���������$�������������$����
� ������+�$���$�����
�������������������� ��������� ��
���$��������������������������������� ��������
=��������� ���� ��� ����
�$�� 
�$����� ������$������� � �����!� �$�� ����� ����)��� �$�1�� 
���$�� ���
�
� ������ 
���� 5� ����$�� ��� 0��� >�
 ��� ��������)�� � ����� ��� 
������� +���� ����$���� ��������/� ��� ������
�������������
�$������������#
��������� �!��������� ���$�1������$���$��������������
�������������
���� �
���$���!�����$������
B��$�����)�� ���  ������ ������� ��� ����� 
�������� ���$ �� ��"� ����� ���� �� �� $���� �  ���
�� � ��
����!�
>�
 ��������$���$���������
���������
��������
6��������9��9�� ����� ����� ��� ������$�� ��� ��� �����$� � ��$���
�
��� ����$�������(����1�$�� ��� ���� 
������ ��
�� ������ ���� �� ��� ������ ���$��� �������!� �������� �� ��$��� �$���1�� �(5�� ������� ��� ����$�� ��)� ����$����
����$����;���$������������<.�����$����

�0���	��������	��	���



� �� �

	���� ��� �����$�� ��� ��� �$�1���� �������1�� �� ����� �� � ��$������� ��"�� 
���"�� ���$�� ��� ���/� �
�����
�������!�������"������$���$������$����������$����� �
����/��
������������������$� �� 6�8����
:�2��"��������
5
��" � � /��@TT�4��
�#
����� �/�,�
$��1��T ��+������ ��� ���� �����
������!� �����$�� ���>�
 ��!� �� ���)�� ���
�������������$��$��$�����������/�����$������������� (�����������$������
����!�
�
���������������$����� �������/�
����$��!� ���� ��� �
� �� ����$�� ���"� �� ���
��������� � � 
���������7��!� ��� ��� ���"� �
����/� ���$��#�$�!� � ����
��$������)��������������
���"�����$����
��������� ���� $�������
(����"�� ��� 
��$��!� ���������!� ��$�� ���$�� ���1�� �� ���/� �
����!� ���� ���/� ��� 
���$���� ���� ����� ��
6
��1���� 	���
����� �$����� �
����� ���� ����� ��6
��1� �� ��/�������� ��� ��$����
�� ��� ��
��� �� �0=5�� �����
��� 
���$�� ���$�� ����)���� ���������1�� +$�����D���� � ���� ���  �� >�
 ��� �� $�� 
��������� �B����$���� ��� ��
�$����� 
���$����>�
)�$����+��1��  ���� ��� ���������1 �� �
$�� 
������� ��� ���$��)�� ��"�� ��� ������ ����� "�� �� ��
������������ ��
������ ����� �
���1����$��� 
����� � �$ ����� ��� �� �� �#
������ �
����� (� �
�  ���� 
����
�
���1����$���
������$���$�����
���
������/�
�
� ���������� $������
7��!�>�
 ���������������1������$����!������������ �����!�����
������������������������
�������$����� ����
+���� )��� ��� ����$�� �� �������� �� �
������$������$��� �� ���� �� ��� ���/� �
������ �������!� ��� �� ��� �����$�� ��
���$���������������1������$����
�
7���� ��� ���� ��� /
������/� ���1�� 
��
���$�� ���$�� > �
��$���� 	
$���!�
=��
����� � 
�)�"� �� �$������� =
���$�"!� >�
 ��� ��� �� � ������1��
��$���$�� ��� 
����� :(�)� ������� ��� ��
���:� ;���
��� 6� 
�)�"�!� ���
�� ���
� 
�����$��1��� ;����� ���� ��!� ����� �)�� ��� �� ��� �$� �!� �������
��������$��$�����������)�6�
�)�"���/����� ���
Q��� ��� ����� ���1�� 
� ���!� >�
 ��� ��� ��� ��������/�
 1� ������/�
���1�� ����$�� ��)�� �����)�"�� �� 
����� :	���� �������  �
��$���
 
���#��:!� ���� ��� ��� �$�������/� ����
�� ����
�$�� ��� �� (����� � ��
���� �� :B$����� ��)� �$�� )��� ��)��
1�� ��$�K:� ����� ��� ��� ���$��� ���������
��������� (�� 
��
���� 
�����$��1�� ��� �
���/� ����
 �� ����
�$�� ���
�
2����F�$��
���"����
�����:����
�� -
�
; ��>�
 ������
���������$��
�������������������������/!������������������$��/�� ��� ��������������$��
������ ��������
�
7���
@��56�
��$!�����
����X��
�
�
�
�
�
�
�
�
�
�
�
�
�

��
�
�

�
�
6�)�������������$��!�
�
�5���$���
�����
����)���@����� 	������	�G	���$� ��
�
^�$���� ����� )��� ���$���� �� ��)���  $���$�!� ��)��

����$� �� �� �� ��� �
���$�� ����� ��)�!� �� �� ��
�����!� ����� ��� ���� ��� $�� ��� �������
��
���������
�
�
����)����

�
�

��� � ����	
	�� �
:
���	���� �	�����������������M��	)8�����	
��	����� �	�G	���$��

L
����	���� �	"������� ������N	�������1��
	8��B��	� ��B�O��8�� ��������	�
�����!�8��������������(	
�"�
�����

���	��	����?D8�D	���	����.28�6;;;;�3�!���8��������� �
$����PPQQQ�$	  �$��

B��	��	�������;.6+>62�
N	�����������+2;;;7�66;;;5�>.�

(�"�����	���� ��	)�0������������	���	�� 
�!���	���� 
�� �
�


